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INTERVIEW WITH DYLAN YANG
Q=Todd Baeten
A=Dylan Yang

Yeah.

Okay. I’'ll grab somethin’ for you here in just a second. I don’t know who’s
that is.

Try to get stuff out of here for you.

Someone was workin’ on somethin” here. Okay. Just a minute. Man we got a
lot of junk. Will you hang on a second I’m gonna grab you a drink of water,
okay?

All right.

Want a snack or anything? You want a drink...

Um...

Oh we got candy and stuff, you know, like M&Ms or something like that,
yeah.

You got like chips?
Like - what’s that - some chips? I’ll try to find somethin’ salty. You good.

Okay. Hang on. All right. Sorry for the wait for your snacks. Okay, I was
wrong. We didn’t have chips - salty. So that’ll get us started. Started.

Okay. Thank you.
Oh you know what I'm gonna grab - be right with you, Dylan, okay? Right?
Hey, Dylan, I’ll be right back, okay? Sorry. So that thumpin’ there - man, you

tore into those. I keep forgettin® - I need one more thing. I really apologize.
Hang on a second. Be right back, okay?

Okay.
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Just me. Oh okay. It’s Dylan, right?
Huh?

[t’s Dylan, your first name. Okay. Dylan, so again, my name’s Todd and
before we go any further kinda the scope of what we’re dealing with here and
everything that went down tonight. I want to make sure we’re all on the same
page so I do have to read you these rights here.

Mm-hm.

Um, and I’m just gonna go through ‘em one - kinda one sentence at a time and
just check off that I’ve read ‘em to you. Afterward I’m gonna ask that you
sign just indicating that I read them to you...

Mm-hm.
...and then I’ll ask you a couple questions after that, okay?
Mmm.

So first of all you have the right to remain silent. Anything you say can be
used against you in court. You have the right to talk to a lawyer for advice
before we ask you any questions and to have him or her present during
questioning. If you cannot afford a lawyer one will be appointed for you
before any questioning if you wish. If you decide to answer questions now
without a lawyer present you’ll still have the right to stop answering at any
time. You also have the right to stop answering at any time until you talk to a
lawyer. So what this says right here - it just says that I have read or have had
read to me this statement of my rights, which [ just read you, and I understand
what my rights are. No promises or threats have been made to me. No
pressure or coercion of any kind has been used against me. If you agree with
that you can go ahead and sign right there.

The date is the, ah...
The 22nd today, right? Let me just 2-27.
Two...

Yeah, 2-27-15. Now I will sign right here. So now right here, do you
understand each of those rights, yes?

Ah, these?
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Yes, do you understand each of the rights that I read to you?

Mmm.

Okay. Kinda need a verbal, is it yes or no?

Ah, to be honest kinda not really.

I can read ‘em again. | mean we go through them again so you...

Well, I know - I know these. It’s just the lawyer part I don’t get.

Okay. It just says, ah, you have a right to talk to a lawyer before we ask you
any questions and to have them with you during questioning. If you can’t
afford a lawyer one will be appointed for you before any questioning if you
wish. If you decide to answer questions without a lawyer present you can still

have the right to stop answering at any time and also to have, ah, - and also
have the right to stop answering at any time until you talk to a lawyer.

Okay.
Um, so do you understand each of those rights?
Yes.

And realizing that you have those rights are you now willing to waive these
rights and to answer questions or make a statement about what happened this
evening? Can you say - like are you willing to talk with me...

Yeah.

...or answer questions about what happened? Yes? Okay. Then just one more
signature here and the date again, sorry. Okay. I’ll sign it here. So I guess -
Let’s talk a little bit about what - what happened this evening. Um, now where
- I just first met you over on Jefferson Street, 915, that’s your address,
correct? Let’s kinda go through the day today and just tell - tell me what your
day was like. Maybe start right in the morning when you - when you woke up
and what went on today.

Well when I woke up I was, [ don’t know, kinda feeling depressed.
Okay. Feeling depressed.

Yeah and then I went to school and then I been - I like had like an attitude so |
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kept to - and I didn’t really talk to anybody today.

Okay.

And then my girlfriend she came up to me and asked me, “Want to go the
dance?” So I asked her and then she said the time and the time was like seven
or six, one of those. And then I was - and then my - a friend who came and he
was like, “You want to do (MORP)?” And 1 was like, “I do not know you.”
He was like, “I don’t know. My girlfriend wants to go.”

Is that a school dance?

Yeah.

From (MORP).

Yeah. It’s like...

Yeah | think I heard about it.

Yeah for...

So when you were talking to your girlfriend was that at school or were you...

Yeah.

Okay so when you had gotten to school. Okay. So what’s your girlfriend’s
name?

Um, (Lucy Jones).

(Lucy), okay. So (Lucy)’s sayin’, “Hey do you want to (MORP) tonight?”
Yeah she was - well she had asked me for a week and then...

Okay.

...l kinda didn’t really want to go ‘cause I had been (unintelligible). Then my
friend said that he wanted to go ‘cause his girlfriend’s with him so, ah, might
as well.

Okay. Who’s your friend?

Ah, (Troy).
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Okay.

He’s my nephew too.

Oh okay.

He’s the one that was bein’ shot at.

Okay. So your friend (Troy) wanted to go to (MORP).

Yeah.

Okay. Got it.

And then after that the day went on and then, | don’t know I kinda had like a
crappy feeling like I was really pissed and then I found a way to like not make
me mad anymore.

Okay.

And then after that, like, my friend and (Joe) came to my crib because they
said that they wanted...

Now they came to your what? Your...

Yeah, my crib - went to the house.

Okay. Your house. Okay.

And they said they were gonna go dancin’ so we were staying upstair...
So now school’s over?

Yeah, school’s over.

And you’re back at your house. So, um, what time is this roughly?
Like three - 3:40. Yeah it’s about 3:40.

Okay. So 3:40 (Troy)’s there. You’re there.

Yeah. (Troy)’s there. I’m there. Ah, (Joe). We call him (Joe).

Okay. What’s - what’s (Joe)’s name?
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Like (Joseph Kuy) but we call him (Joe) for short. Um, K...

K-U-Y?

Yeah, K-U-Y.

Okay. And who else? You, (Troy), (Joe)...

That’s it.

...and that’s it. So you were there hangin’ out at about 3:40-ish?

Yeah. We got to my place at 3:40-ish.

Okay. And then what?

And we’re sitting there and sitting there and then we’re talking and then
(Troy) had problems ‘cause - well me and (Troy) both did because he wanted
to know what was wrong me.

Okay.

And then I wanted to know what was wrong with him ‘cause he was upset so
we walk outside then we’re sitting on the porch talking about like how he felt
and how I felt and then how we explained our feelings to each other.

Sure.

And then (Joe) was upstairs usin’ the restroom.

Okay.

And then after that we saw the car. The car came and the car stopped at the
corner and they got out. And they’re like, “What’s up?” And like - we got up.

So who - how many people were - got out of the car?

Four or five of them. And then...

Were they guys, girls?

Yeah, they were - they were guys except for the driver. It was a girl.

Okay. Um, white guys, black guys, Asian guys?
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Black. They’re like half - they’re like mixed black, white, and black and
Mexican.

Okay. But the female...

Was total black.

Okay. And that was the driver?
Yeah.

Okay. So this car pulls up...
Mm-hm,

...all right. And they’re - they’re like - and you’re out on the porch with
(Troy)?

Yeah. We’re talking and then they come out and they’re like, “What’s up?”
You know, like, “What?” And then they were like - we got up and we’re like,
“What the hell?”” And then...

What do you mean - what do you mean they got up?

Like - no we got up.

Oh, you got up...

Yeah.

...off - like from where you sitting...

Yeah.

...on the porch?

Yeah. We’re like, “What the hell?” And then they pull out a gun and then they
like - like the guy who pulled out a gun, his friends or his homeboys, whatever
they’re called...

Okay.

They all ran to the car and we’re like, “You’re gonna shoot us, huh?” And

we’re like, “I don’t know.” And then we all like ran after him ‘cause - yeah, I
don’t know why we did that and then he started shooting. And then it sounded
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like a real gun and then like the - you know like when you shoot a gun...
Mm-hm.

You have like the smoke and the chamber goes back and forth...

Okay.

It looked like that so - and then I ran inside and then I grabbed a knife and I
ran back outside.

Okay.

And then he was tryin’ to shoot it at me so I - and then my nephew, (Troy)...
Mm-hm.

...my friend went over there and tackled him already and then he was beatin’
like on (Troy). So - and he was like - [ don’t know what he did with the gun,
but I was like really ticked off ‘cause I didn’t want my nephew to be shot at.

Mm-hm.

So I didn’t think and I just went over there and stabbed him in the back twice.
And then after that I ran back inside and then just put it away.

Okay.

And they took off. And then the girl came out and then that’s when we saw
the girl that was the driver. And then she ran back inside and they took him to
the hospital I guess.

They came to the house ‘cause they saw my sign.

Okay.

And, yeah.

So when was the last time that you actually had conversations with these
guys?

Last year.

Okay. Have you had any contact with them between last year and tonight?
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Not really.

No? What do you mean not really like?

Like some of them they message me. [ was like I’m not gonna do that.
Okay. M - like message you like text message or what?

Like Facebook messages.

Oh Facebook messages.

I was like whatever. | don’t care.

Okay.

And then after that...

So like what - you just ignored the messages?

Yeah.

You didn’t respond to them at all?

Oh I responded to one but I was like whatever at some point.
Okay.

‘Cause he was like...

When was that?

Ah, that was like when we got home ‘cause I was reading it and then...
When you got home, like today when you got home?

Yeah like today when I got home.

Oh okay. So you had a message from him today?

Yeah.

And you responded?

Yeah.
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Okay.

And they were like - ‘cause they were talkin’ about a rumble and I was like,
“You guys are rumblin’ with my nephew, my baby nephew?” And then
they’re like, “Yeah so what’s up. Show up.” And I was like, “What the hell?”
Okay.

And then they were all message me. They’re like - they’re like sayin’ all this
crap and crap and | was startin’ to get pissed.

Sure.
I was like whatever. There’s no point in answering.

Just before we go any further, just so we don’t have to keep saying those guys
or this person...

Yeah.

...or that, or whatever, like do you know the names of these individuals?
I only know like two.

Okay.

There’s (Isaiah Powell), the one that I stabbed. And then...

So...

Okay. And there’s (Anthony). I don’t know his last name, but yeah.
(I1saiah)’s the one that had the gun?

Yep.

And - and - and he fired the gun?

Mm-hm.

And did you get hit at all...

No.
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...with the gun? Did anybody get shot?
I don’t think so. I don’t know.

Are there gonna be - like presumably bullet holes in your house or I mean
where was he...

No. He wasn’t...
...pointing the gun at?

...he wasn’t shooting at the, um, the - the house because while my nephew was
already running towards him...

Okay.

‘Cause when he pulled out the gun my nephew was like, “Oh hell no.” And
then he was like running and then he was gonna attack him. He pulled out the
gun finally and he shot it. Like it was bouncing back so it looked like a real
gun to me.

Mm-hm.

So I was like, no I’m not gonna let my nephew get - get shot so I ran inside
and I grabbed a knife and then [ came outside. I chased after him...

Okay.
...and then that’s when I stabbed him in the back twice.

So what kind of gun was it. You said it wasn’t a real - you said it looked like a
real gun...

Yeah.
Or it went back and forth, cycled like a real gun.

Yeah ‘cause like when he shot it [ heard - [ saw smoke coming out. I was like,
“Oh hell no. I ain’t gonna let this shit happen.” So I ran inside.

Okay.

And yeah that’s when I grabbed the knife and all that happened.
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So what kind of gun was it?

I am not sure. I didn’t - kinda looked like - looked like a nine millimeter but
I’m not sure what it...

So how do you know it wasn’t a real gun?

Because - well I didn’t know ‘cause like when he pointed it at us, you know
BB guns have tips.

Okay.

An orange tip. It didn’t have an orange tip.

Okay.

And then like the way it sounded like, it sounded like a real gun.
Okay.

I’ve heard small guns that sound like - isn’t that really loud.
Okay.

So I thought it was one of those and then I was like, “Oh I’'m not gonna let
this happen,” so...

Okay.

Yeah.

So you don’t know if it was a real gun or not?

Yeah. I thought it was a real gun but then I’m not sure yet...
Okay.

... cause it looked like a real gun and it sound like one and, like, the way the
action moved sound like one too.

Okay.

And the smoke that came out so I was like - I felt like it was a real gun so |
ran inside.
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Did you ever tell anybody that it wasn’t a real gun afterward?

I didn’t know if it was a real gun ‘cause after I stabbed him they just put him
in the car and took off and said, “We gotta go to the hospital.”

‘Cause when | was at your house, remember when [ was standin’ in the...
Mm-hm.

...in the - your mom was there at the table and the other detective was there.
Somebody said something about there having been an Airsoft gun. Was that
ever said at some point that - that...

Uh-uh.

...that this was an Airsoft gun?

No. They were - he just took it out and shot it. And then we were like, oh, it
looks like a real gun and the way it moves looks like a real gun...

Okay.

...and we’re like, yeah I’'m gonna go - | was like I’'m gonna go inside...
Sure.

...and | was gonna go grab a knife. | was scared though. So...

So at the point when you ran inside to get a knife you were thinking this was a
real gun or what were you thinking?

Yeah, I thought it was a real gun ‘cause [ didn’t want my nephew to be shot.
Okay.

So I ran inside.

Okay.

And [ was protecting my nephew, but, yeah.

So when you ran inside to get the knife (Troy) was still outside with this guy
that - with the gun, I mean, that you thought was real?



586
587
588
589
590
591
592
593
594
595
596
597
598
599
600
601
602
603
604
605
606
607
608
609
610
611
612
613
614
615
616
617
618
619
620
621
622
623
624
625
626
627
628
629
630

>

>

Px R 2 R

> R xR xR xR xR

INTERVIEW WITH DYLAN YANG
Interviewer: Todd Baeten
Page 14

Yeah. ‘Cause I thought that he was gonna come inside with me and then he
didn’t come inside. And I told him to come inside but he - I guess he ran after
him.

Okay. So what were (Troy) and him doing when you ran inside, do you know?

I think (Troy) was already running towards him and when I got outside (Troy)
was like across the street...

How far away were they?

Okay. So like here’s the car and here’s my house.

Okay.

And then he was like right...

Tell you what I’m gonna do for you. If I give you a piece of paper can you
maybe just draw like a little kind of a diagram? Just - [ mean - [ know it’s not
art class, but just do the best that you can.

Right - yeah.

Okay. So there’s your house?

Mm-hm.

Okay.

And then - and then like - so there’s the street...

Mm-hm.

(Unintelligible).

Yep. So that’s where I would have been parked, right?

Yeah.

Okay.

This is where you would’ve been parked. And then like they were parked like
right here.

Okay.
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And then - so like my nephew he was sitting right here and then he came out
and he was like sitting right here. Then all the guys came out of the car and
then we - we looked...

And who was here (Troy)?

Yeah. (Troy) and me.

Can you write (Troy) right next to that just so I - okay. And who was - who
was here?

(Isaiah).

Okay. Got it. Okay. Yeah, I’m not sure I got it either. Just whatever.
But, I mean, here’s a car.

Okay. So that’s their vehicle that they...

Mm-hm.

Which w - and was it facing this way or this way?

Yeah, the front part where they...

Got it...

So - and then so like he pulled out a gun and then - then lift up his shirt. His
boys ran like all the way back into the car.

Okay.

And then (Troy) - when he was about to shoot it a (Troy), (Troy) already ran.
He ran this ran this way and then he came over here. I was right inside - ran
inside to go grab a knife real quick. I came out and (Troy) was like comin’
through...

And you went inside - I’m sorry to interrupt you...

No...

But you went inside at this point because why?

Because he was shooting.
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Okay but at that point you said he was just lifting his shirt so...

No. I - ‘cause like - ‘cause like he was lifting his shirt and he pulled it out and
his boys came. Then his boys ran inside and then (Troy) was like, “Oh no,”
and then...

Had he fired it already?

No he fired it when (Troy) was like running towards him.

Okay. And that’s when you...

Yeah that’s when I ran inside...

Okay.

...and I got the knife and I came out.

Okay.

And then...

So when you came out where were all the - where were (Troy) and (Isaiah)?
(Troy) was like - okay so like (Troy) was like right about here.

Okay.

And (Isaiah) was like right here.

Okay.

And he was still - [ don’t know if he was still shooting or not. And then [
guess they were taggin’ each other and then like they ended up over here. And
that’s when I came in - oh probably I came in through the back right here.
Okay.

In there so [ stabbed him.

Okay. So was t - were they on the ground at the time?

Yeah, they were - (Troy) was like on the bottom and then (Isaiah) was on top
punching him.
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Okay.

And then I thought he was gonna shoot him from right there too so I was, like,
just grabbed a knife and so boom - boom and I pulled it out and I just ran.

Okay.

I didn’t really run. I just sat there and I was like oh and he was like I can’t
believe...

So you ran or you didn’t run?

No, I didn’t run but...

Okay.

And then like I just stood there and I was like, “Oh crap.” And then he was
like, “I can’t breathe.” And they was like, “Take him to the hospital.” And
then the female came out...

Who - who said take him to the hospital?

His boys and the female came out. Saw a female there. That’s when me and
(Troy) got back inside.

Okay.

Yeah. And then after that they took off when she got in the car with him.
Okay.

And then I guess (unintelligible) street.

Was (Troy) injured at all?

He had a few bruises on his head (unintelligible).

So when he messaged you earlier...

Mm-hm.

The one that you said you maybe responded to, like, what it was - what did he
say?
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Well he was like asking about all this crap and I was like, “What?” And was
like, “So are you banging stuff?”” And I was like, “Yeah, I guess I do.” And
they’re like oh - they were saying all this crap like killers and I was like, “You
guys aren’t really killers.” And then I don’t know after that we stopped talking
and then we came out - and then we went outside. That’s when me and (Troy)
went outside.

Okay. So what do you mean they - he said a bunch of crap and said do you
bang. Like what is - what do you mean?

He was like, “Are you like gangsters in it?”
Okay.

And then - and then I told him yeah and he was like, What’s your set?”” And |
was like, “OTB.”

Okay.
He was like, “OTBK.” And I was like you’re gonna say that over the screen.
Uh-huh. Okay.

And then I just stopped messaging him. And then I was talkin’ to my nephew
‘cause they were gonna jump him...

Mm-hm.

And I was like, “So what’s happening. I heard that you’re gonna get jumped.”
He was like, “Yeah.” I was like, “Well, I don’t know how - how I’'m gonna
help. I don’t have a ride.” And they - they said that the fight was gonna be in
Marathon. I was like that’s (scetchy) so there ain’t no point in going - only me
and my nephew to go so my nephew stayed and he was sit - he stayed home
babysittin’ so.

Okay.

And that’s when they were like driving around to go pick up guys, said they
were gonna do a rumble.

Okay.

And then I guess that’s when they came up from here. And saw me and (Troy)
was like - and then they stopped the car.
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Okay. All right. Um, do you maybe just want write your name on here
showin’ that like you’re - you’re the one that drew that picture. You want
some more water? Can I fill that up for you?

Yeah.

Okay.

Thank you.

Yeah, you bet. Just hang tight a second. I’ll be right back.

Okay.

Here you go. I'll be right with you okay? Sorry. Is - is this your phone? Okay.
Dylan, what’s the code for the phone. Is there like a security code or anything
or...

Yeah. Ah, 2569.

2569.

Yeah.

All I’'m gonna do right now is it looks like your battery’s just about dead. I'm
gonna, um, I’m just gonna put this on the airplane mode (unintelligible) just
take it off. All right. So just so I’m clear up - up to this point here, um, you
woke up this morning. Weren’t really feelin’ that great. Just kind of feeling
crappy. And correct me if I’m wrong on any of this. I don’t want to put any
words or anything in your mouth okay. Um, you - you did attend school. Um,
talked with (Lucy) a little bit about goin’ to (MORP). She had been kind of
asking you throughout the week about going. Um, ah, (Troy), who’s your

friend and also your nephew also wanted to - to go to (MORP) or was talkin’
about it. Now how old is (Troy)?

(Troy) is my age.

Okay fif - 15?

Yeah.

Okay. Same grade freshman?

Uh-huh.
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All right.

I think he’s still 14 though. I don’t think he’s 15.
But he’s a freshman?

Yeah he’s a freshman.

Okay. You indicated that you just kinda had a crappy feeling today and that
you were feeling pissed.

Mmm.

Ah, you - you had gone back to your house after school and you - you
indicated at one point that you found a way not to be upset. What does that
mean?

Like, I found, like, kinda like a cure, you know.

Okay.

Like, you know how like when people get mad...

Mm-hm.

...and they’re like they try to do something that makes them not mad anymore
that’s what I did.

Okay. And what was that? What helped you not to be upset anymore?

Ah, talkin® with (Lucy). | haven’t really talked to her all day. Then I told her
how I felt. And hen she was, like, there to, like, comfort me about it so.

Okay. You told her just about feeling depressed today?
Yeah.

What was it that was making you feel depressed when you woke up? Do you
know?

I’m not sure. [ just woke up pretty sad.
Does that happen often? Do you feel that way often?

Yeah.
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Now do you take any medications or anything at all?
No.

All right. Um, so at about 3:40 you and (Joe), who’s (Joseph Kuy), and (Troy)
were back at your place?

Yep.

At your house on Jefferson Street?

Uh-huh.

Um, you became aware that (Troy) was also upset or feelin’ upset today?
Yeah.

And you and him were sitting out on the front porch kinda talking about that.
Did he tell you what he was upset about?

Well he was like stressed about his girlfriend ‘cause he - I seen ‘em fight a lot,
like argue and argue and argue and stuff so...

Okay.

Yeah and then he was talkin’ with me about that and told him about how I felt
and then - yeah.

All right. So you guys were talking out - out on the porch and that’s when you
saw a car pull up.

Mm-hm.

Now what did that car look like?

It wasn’t - well it was kinda - (unintelligible). It was like...
Like an SUV.

Yeah.

Like a truck kinda thing?

Yeah.
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Okay.

And then it was kinda whitish, kinda grayish. It kinda looked like silver tone. |
don’t know.

All right. And you said four or five males exited that car or...

Mm-hm.

Okay. They all got out?

Yep.

And, you know, they were kinda like, “What’s up. What’s up.” Just this kinda
deal. Ah, you guys responded with, you know, kinda questionin’ ‘em like,
“What? Like, “What’s goin’ on?”” Or something?

Yeah. And then we found it that they were (unintelligible).

Okay. Did they identify themselves that you knew it was them. | mean,
‘cause...

Yeah. They didn’t wear anything. They just came out of the car.
Okay was it dark at this time?

No, it was pretty light outside.

Okay. So it was light outside and they - they got of the vehicle.
Mm-hm.

And did you rec - I mean right away did you recognize them?
Yeah.

Like you could see, like, “Hey, [ know that that’s so and so?”
Yeah I know ‘em.

Okay.

I can tell from his afro.
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Okay.
And (unintelligible) his height and all (unintelligible).
Oh what was he wearing? What was (Isaiah) wearing?

It was like a black hat, dark jeans, you know, kinda like darkish but not that
dark, like a light, kinda like light green.

Okay.

Yeah.

Okay. So you - I mean you knew him?
Yeah, I know him.

And the other kids that were with him, did you recognize them or know them
at all, know any of their names, anything like that?

Only know (Anthony).

Okay. Do you know (Anthony)’s last name?

No.

Okay. Do you know any of the other kids?

Um, one of them looked like (Jesus) then the other one was (Clarence) I think.
All right. So you’re - you’re kinda - they’re calling you guys out like, “What’s
up? What’s up?” And you’re like, “What?”” You know, “What’s goin’ on?”
(Isaiah) is lifting his shirt. Now what side - would it have been his right side
or his left side, do you recall?

Left side. So it would be on his left side.

His left side.

Yeah.

He lifted his shirt like with his - do you recall which hand he lifted his shirt
with? Was he liftin’ with his left...

I don’t remember.
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Okay.

All I remember is that he lifted up his shirt. I wasn’t really payin’ attention to
his hands.

Okay.

I remember he lifted up his shirt and 1 saw the gun stickin’ right there. He
pulled it out.

Okay.

And then his friend came in - his friends ran back to the car.

Okay. So he lifted his shirt and you saw the gun.

Mm-hm.

And the friends ran back to the car.

Yep.

Did he say anything at that time? He didn’t say anything?

Uh-uh.

Did you say anything at that time?

No. I didn’t say anything. | was just like, “Oh, shit.”

Okay. Did (Troy) say anything?

Uh-uh.

Okay.

And then after that (Troy) was like, “Oh shit.” And then he pulled out the gun
and then lookin’ to aim at (Troy) and (Troy) was - (Troy) was like, “Oh, fuck
this.” So he ran

Okay and that was - when we get back to here...

Yeah.
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...that’s where (Troy) started running this way.
And then I ran back inside.

Now were you out there long enough to see (Troy) cut over, | mean ‘cause
you...

Yeah. I saw him cut right here and then I’m pretty sure he went straight right
over here.

Okay.

‘Cause that...

So you didn’t - you didn’t actually see him make this turn right here?
Yeah. | remember just seein” him run straight. [ ran inside.

Okay.

And then when I got outside he was right there so I booked it as hard as I - as
fast [ could.

Okay. ‘Cause when you came back out now they’re over here?
Yeah they were over there and then that’s when they grappling and - ‘cause
when (Isaiah) was on top of (Troy) and (Isaiah) was like punching him and I

was like...

How was (Troy) on the ground? I mean was he like on his hands and knees?
Was he on his back? Was he on his side?

On his back like this and then...
He was on his back?

Yeah (Isaiah) was like - like sitting on him just whamming at him so then I
got a chance to stab in the back so I did.

Okay. Was (Isaiah) standing over him? So if - if (Troy) - if (Troy)’s on the
ground and he’s kinda up like this, you know, kinda maybe tryin’ to protect

himself or...

Yeah he was doin’ that pretty well.
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Okay on his back.
And then...
Was (Isaiah) standing? Was he kneeling? I mean how...

He was just like kneeling on like one then he was like kinda like his knee was
up.

Okay.
So he was kinda like, yeah, I don’t know what you want to call that.
Okay.

And he was like whamming on (Troy) and I just got up behind him and just
one, two and I pulled it out.

Okay.

Yeah.

Where - where on (Isaiah) did you stab him?

I am not sure. | was not thinking. It goes black and...
Sure.

...like you’re...

Picture right here.

Okay. How far do you think the knife went in?
[ am not sure. I closed my eyes.

Sure.

Lookin’ at that and [ was like, “Oh, crap.”
Okay. How big of a knife was it?

That long.

Okay. Like a - was it a kitchen knife or...
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It was a homemade knife.

A homemade knife?

Yeah like you Hmong - Hmong knives.

Like a Hmong knife?

Yeah a Hmong knife.

Okay. And so was it your knife or was it just a knife in the house?
A knife in the house that we use for cooking.

For cooking. Okay. How many times do you think you saw (Isaiah) hit, ah,
(Troy)?

Like - 1 don’t have a - | remember seein with one, but he was like - [ wasn’t
really paying attention ‘cause I was - like the first time when he hit him I was
like already recognize him just getting ready to - then he went one, two, three
and (Troy) was like blocking. It starts with that and after that when (Troy) got
up he had like - like three marks right here on his head.

Where was the gun at that point when he was...

| am not sure what happened to it.

Do you recall seeing it anywhere in like - do you recall...

| remember...

...seeing it...

| remember seeing it in his hand when he was whamming on (Troy) but 1
don’t know what happened after that.

Okay. So you recall seeing it in (Isaiah)’s hand while he was hitting (Troy)?
Yeah.
Do you remember which hand it was in?

I think it - I think it was in his right hand.
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In his right hand.
Yeah.

Was he swinging with his right hand with the gun in the hand or was he
swinging with his left hand?

He was swinging with his left.

Okay.

And I got...

And holding the gun in the right hand?

Yeah. And I thought that it was a real gun ‘cause it didn’t have that orange tip
on it.

Okay. Describe the gun a little bit more for me. [ know it was missing - or
didn’t have an orange tip.

And then like - okay so like...

What color was it?

Um, is it okay if I draw on here?

Yeah.

(Unintelligible) like, looked kinda like that.

Okay.

And then there’s like tip - it didn’t have a (unintelligible) on it. And then like
the back part kinda looked silver and then like - yeah kinda like this. Like,
that’s - that’s from the image that I saw it.

Sure.

It looked - do you how like where the - what you call it again - you know
where like the bullets fly out?

The chamber?

Yeah the chamber.
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Or the barrel?
Yeah the barrel was a silver.
Okay.

And then when he shot it, it went back and you could see smoke here.
Thought that was a real gun. It didn’t have a orange tip to it.

So was the whole gun silver or it another color also?

No it was black...

Okay.

...on like the chamber.

Black and silver.

Yeah.

Got it. All right. So - okay so we’re on the same page up to that point. He was
stabbed twice. You stabbed him twice with this, 1 don’t know, what are you
thinking?

Yeah.

That (unintelligible). Maybe about a foot, about 12 inches? Okay. Um, and
then what happened? Let’s - I know you told me this already. I just want to
make sure that I’m understanding correctly.

All right.

Um, after he was stabbed twice. After you stabbed him.

Oh I pulled out the knife and I just stood there and I was like, “Oh, f-” you
know...

Sure.

And then he got up and he was like, “I can’t breathe.” And then they’re like -
the guys came out of the car and they picked him put. They’re like, “Let’s go
to the hospital.” The girl came out and that was like - 1 was standin’

backwards and I saw the girl come out. And the girl was standing right there
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when I was standin’ backwards and then (Troy) got up and (Troy) is like,
“This dude’s - lets go.” And I was like, ah, “Yes.” And then he looked at me.
They took off.

Okay. Where did you go after that?

Ah, back in the kitchen to put it away. I didn’t see no blood on it but I don’t
know if there was blood on there or not.

Okay.

‘Cause 1 just took a quick glance at that and I just put it in so...
So you - excuse me - you put the knife back in the house in the kitchen?
Yeah.

Like put it away or did you - where did you set it?

I put it away in the drawer that the knifes are in.

And did you see the vehicle leave?

No ‘cause we...

You were...

...we looked back outside and the vehicle was gone.

Okay.

I guess it took off.

So you had already gone inside while they were presumably putting (Isaiah)
into the vehicle?

Yeah and then they took off I’'m pretty sure ‘cause when we looked back
outside where they were (unintelligible).

So (Isaiah) said that he couldn’t breathe?

Yeah. And they’re all like, “Oh take him to the hospital. Take him to the
hospital.”

Were you surprised to see his vehicle come down your street when you and
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(Troy) were sitting out on the porch talking?

No ‘cause like there would always be cars that does that. They would like
come down like fast but then it goes slower ‘cause...

Sure.

There’s people who always go to like this house that’s across the street from
us. And then it would always go there so I’m used to it. And then when | saw
it stop - it like basically stopped where you can’t really park.

Mm-hm.

And then we look and we’re like, “What the hell?”” And then they got out of
the car. We’re like, “Oh.” Then they got out and I saw ‘em. That’s when...

So were - were you surprised to see that it was (Isaiah)?
[ thought it was gonna be someone else.

Okay.

[ thought it was gonna be someone that we knew.

So you weren’t expecting (Isaiah)?

Uh-uh. Then (Isaiah) came out and then four or three other came out so I like,
you know...

Yeah. So he had messaged you earlier on Facebook, right?
Mm-hm.

Did he indicate he was gonna come to your house? Don’t know? Did you
invite him to come over to your house at all?

[ never did that. Not him. If know - if he ever comes over pretty sure that
that’s a bad idea ‘cause we’re gonna end up fighting each other.

Okay.
[t’s like, yeah, once was our (chilla G), gangster disciples.

Uh-huh.
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And then few of them are kinda chill with us ‘cause we’re chill with like a few
of ‘em. They’re like really cool.

Okay.

Now you had said somethin’ a little bit ago that just made me wonder about
any current gang activity, um, in his message to you said something about
some - some type of gang activity?

Yeah he was like, “You bang?” [ was like, “Yeah.” (Cory) was like OTB. And
he’s like, “OTBK.” | was like, “You guys aren’t killers in here. Ain’t got no
balls to do anything.” And then I stopped talkin’ to him when he messaged me
back.

Okay. So you’re involved in a gang called OTB?

[ was.

You were.

Yeah. [ still rep it, you know.

Okay and what does that mean you still rep it?

Meaning like I still wear the colors of the gang. So what I did was very dumb.

So either - [ mean you’re telling me you used to be in the gang but you still
represent the gang?

Yeah I still represent pretty much - I don’t really like...
So does that mean you’re still in the gang?

[ just wear the colors.

Okay.

[ don’t like to chill with them (unintelligible) so...
Okay. And why is that?

I don’t really know.

Is (Troy) involved with OTB?
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He was back in sixth grade.

In sixth grade he was?

Yeah.

Okay. Is (Joe) involved with OTB?

Um, really not sure. I don’t think he wears red clothes so I don’t think...

But I mean you would know, right, if you were in OTB you would probably
know who the other members are?

Not if they recruitin’ people.

Okay.

They always lookin’ for people to recruit. That’s what they tell me.
Who’s, “They?”

Ah, the old people like the OG’s.

Who are those guys?

I forgot their name but they...

Come on.

No, I’m sayin...

You been doin’ really well. Now you’re gonna tell me you forgot the name of
your guys that you were in the gang with?

‘Cause I wasn’t really hangin’ out with them. I only hung with them like once
or twice.

Okay.

And then I didn’t really catch their names because you know like, ah, gang
people have gang names.

Mm-hm. Yeah.

So I didn’t really understand the names and then I wasn’t really there to kick it
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with them. They were just talking about it and I left.
So what was your gang name?
Mine was (Little G).

Do you think that this incident tonight involving (Isaiah) and you was gang
related?

I am not sure. | feel like it is but...

Why - why - why do you feel like it - it is?

Kinda sense - GD - I know that GD are Crips and the OTB are Bloods.
Okay.

And then since they always be like - always talking a lot of crap. They’re like,
“Rep your set,” you know.

Okay.
And I was like, “Yeah I used to rep my set,” but 1 said it was OTB.
Okay.

And then “O,” was like, “Oh, yeah, you’re true OG? OTBK.” | was like,
“Fuck,” you know and then, yeah and that’s when all that crap...

Okay. I’1l just put your phone away. Just - I’ll be right back with you okay,
man? You still doin’ okay over there in your water and stuff?

Yeah.

All right. Hang tight for a second.

All right.

Sorry, 1 just need to grab a couple things.

When - when (Isaiah) sent you that message earlier via Facebook...
Mm-hm.

Um, did you respond with your phone...
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Yeah.

...to that? Okay.

Well it wasn’t really a - yeah but...

But I mean you used your phone to get...

Yeah.

...access Facebook, like a Facebook app or messenger or somethin’. Um, what
Id like to do, um, is get your permission to search this phone and just get any
of the information that’s on the phone that might be helpful for us in
understanding this case. Um, would we have your permission to do that?
(Unintelligible).

Well, then we’re probably gonna hold on to it and apply for a search warrant.
What does that mean?

It means that we would ask permission from the court to search your phone
and we would keep it in evidence until we - if - if we were granted that
permission, you know, that’s - I mean we would apply for it. I’m not just
carvin’ it stone sayin’ we would get it, but I’m just...

Okay.

So you would give your permission?

Yeah.

You would give your consent? And I don’t know if it’s gonna be important to
us right now at all. [ just kinda want to cover all of our bases. Can I use that
pen for just a second then I’ll - see here. Do you have a middle initial, Dylan?
Uh, K.

Okay. So it’s D-Y-L-A-N?

Yeah.

Dylan K. Yang, right?
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Yeah.

And what is your date of birth?

11-29-90.

1990. What’s your phone number?

Ah, 715.

Okay.

370.

All right.

0528.

05287 And you’re livin® at 915 Jefferson. Could you hang - I was like wait a
minute okay. All right. Okay. Is - the number you gave me is that the number
for this phone?

Yeah.

Okay. So it’s And it’s an Apple. What is this, is this a...

Five.

It’s a five - 5s?

No 5¢

5¢?

Yeah.

Okay. All right. So right here - it’s kinda similar to that last one. It says |
understand that I have the right to refuse to consent to the search and to refuse
to sign this form. [ further state that no promises, threats, force, or physical or
mental coercion of any kind have been used against me to persuade me to
consent to the search or to sign this form. The aforementioned property, which

is this phone right here - oops can I have it back? I’m sorry.

Okay.
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...1s owned or rented by me or otherwise legally under my control. So this is
your phone. I further give this officer, that’s me, or his or her designee, which
would be kinda somebody from the police department, permission to remove
any contraband substances, stolen property, or other evidence of any other - of
any - yeah - of any other crime. [ willingly give my permission to the named
officers, or his or her designee, to conduct a complete search of the
aforementioned property. Um, this one doesn’t really pertain to you but I’1l
read it anyway. [ understand that any biological samples may be presented to
the appropriate crime laboratory for analysis. | understand the samples may be
used for this investigation and any other investigation or any legitimate law
enforcement purposes. But we’re talkin’ about a phone. We’re not really
talking about biological samples. But if you agree with that that there hasn’t
been any threats, or force, or promises, or anything like that and that you’re
still willing to give your consent or your permission you could go ahead and
sign there if you’re in agreement with that. You’re quite the artist here. A
doodler, huh. Do you do that at school too during the day when the teachers
are talking?

Yeah.
That’s what I do.
Yep.

Yep date. Still the, ah, 27th and it is 9:21 pm All right let’s see if we can.
What was that code again?

Um, 2560.

2560. All right. Now, and [ don’t want to - I just want to really make sure that
[ understand, you know, what - what happened here and that I'm - oops -
getting an accurate picture of the incident. So [ might - I might ask the same
question a couple of times. I’m not - I’m not trying to stump the chump here
or anything I just really want to make sure I - ’m understanding correctly.
Um, at the point where (Isaiah)’s outside the vehicle, and the other kids had -
had gone back into the vehicle - this is as he’s - he’s lifting his shirt - you saw
a gun?

Uh-huh. Sort of like in his pants.
Okay. Tucked in his waistband or something?
Yeah.

Okay. So he removed the gun. Did - you saw him take the gun out of his
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waistband?

Mm-hm.

Did he point it in your direction?

He was pointing basically at both of us. I don’t know who he was pointing at.
Okay.

But then he was like - when (Troy) saw it so (Troy) ran and that’s then when
he was shooting.

Okay.
And then it sounded like a real gun so I ran inside to grab a knife.

Okay. So it sounded like a real gun. How many times did you hear the sound
that sounded like a real gun?

Boom - boom - boom - boom - boom - boom and that’s when (Troy) tackled
him.

So maybe seven?

Maybe seven.

And (Troy) tackled him?

Yeah (Troy) tackled him.

So you saw (Troy) tackle him?

Yeah when I got outside with the knife. That - ‘cause like when he was
running here [ was already inside. I saw him running over here and then when
he came out here I was already like at the door where - do you know like our
screen is?

Uh-huh.

You could see the car from there so [ saw (Troy) and (Troy) was already over
there so I opened up the screen and [ - | just started running.

Okay. So when he pulled - when he’s here and he pulls this gun out of his
waistband how long was it before you went inside to get the knife?
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Well when | first saw the gun me and (Troy) looked at each other and 1 ran
inside really quick.

So had he fired the gun before you went inside to get the knife?

Yeah. And then - he fired the gun and then I was like, “Oh,” and then (Troy)
was already running ‘cause (Troy) saw it too. And then (Troy) was runnin’
this way and he was firing at - I don’t know who he was firing at but then
when he was firing | ran inside real quick to go grab a knife and | came out
and he was...

So how many...

...like right here and then...

How many times did he fire the gun before you went inside?

Like at least three times. Three or four times.

Okay. And he was pointing it in your direction?

In our direction, me and (Troy)’s.

Okay. So toward the house here somewhere?

Yeah.

Like from here he was pointing it in this general direction? Okay. So then you
went in the house. Did you - could you hear it firing more while you were in

the house?

I heard it like once more and then I ran back outside and that’s when (Troy)
was like way across here.

And so you had the gun at that time?

Huh?

Or I’m sorry. You had the knife at that time?
Yeah.

And - and now you saw (Troy) tackle (Isaiah)?
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Yeah and then I saw the gun still in his hand so I ran over there.
Okay ‘cause when earlier, and maybe I’m just missing this, it sounded like
earlier you told me you - you - you came out and had the knife and (Troy) was

on the ground with (Isaiah) over him hitting him but know you’re telling me
that you actually saw (Troy) tackle (Isaiah)?

Yeah. I was right here - (Troy) was like here and he was about to tackle
(Isaiah) when I came out.

Okay.

So it was like - kinda like a in between where they’re on top and then (Isaiah)
was top and then (Troy) was like tackling immediately.

Okay.
So...
So (Troy) tackles (Isaiah). Do they kinda roll around? What happens?

Yeah they rolled around. (Troy) was the one who got on top first and they
rolled around.

Okay. So they rolled around and then (Troy) ended up on the bottom...
Yeah and then (Isaiah) was on the top.
Okay. At what point did you realize that this was not a real gun?

Ah, when we came inside. (Troy) was like, “I don’t think that was a real gun.”
[ was like, “Oh shit.” And then (Troy) was like, “Yeah I think it - I think it
was a BB gun or something.” I was like, “It sounded like a real gun and
looked like one,” ‘cause I told him that it didn’t have the orange tip. And I
told him about how it shot and like the way it bounces back and that the
smoke comes from it.

Okay.

And I thought I saw shells still comin’ from it too, but I’m not sure. I think it
was just (unintelligible).

So did (Troy) - So (Troy) is the one that told you when you were back inside
the house after the car had left, after you had stabbed (Isaiah)...
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Yeabh, that it was probably...

...he’s the one that said, “I don’t think that was a real gun.”

Yeah. He was like, “I think that was a BB gun.” And I was like, “Oh shoot.”
And I was like, “You sure?” And he was like, “Yeah, ‘cause the I think he
was hitting us but I don’t think it went through.” I was like, “Oh fuck.”
Okay. Did (Troy) at any point before the stabbing, before you went in to get
the knife, before you came back out, did he at any point say, “Hey that’s an
Airsoft,” or, “That’s a BB gun?”

Uh-uh. He thought that it was a real gun.

So what do you think now about it?

That I really, really messed up really bad.

Why do you say that?

Because | mistaken - I mistaked it as real gun ‘cause if it was a real gun then I
don’t know what [ would have done. I mean I don’t know if it’s - if it was a
real gun and my nephew got shot I don’t know how far I would take it.
Yeah.

I would probably take it to murder or something. I don’t know.

Okay.

Because for me if it was actually my family how I would protect them is by
fighting for them, you know, like fighting back.

Sure.

‘Cause, I don’t know, that’s how I see it. And then my parents did. They like
calling me a (unintelligible), you know, and I don’t think - [ wasn’t thinking
of that. At that time [ was just really mad. I didn’t want my nephew to get
hurt. He was already running toward ‘em so [ was like why should I call the
cops. Have my nephew get shot is one thing.

Mm-hm.

Cops show up really late, you know. [ was like I don’t want that to happen so
[ just ran inside, I guess, and grabbed the knife ‘cause I guess I can’t control
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myself and then I just stabbed him so...
So how do you know it wasn’t a real gun?

Because (Troy) told me. (Troy) was like - I think (Troy) got hit and then - [
think he was actually hitting (Troy) but I don’t think (Troy) felt anything.

Okay.

‘Cause then - and then after that, after we went back inside, I think - and
(Troy) was like, “I think that was a BB gun.” [ was like, “Ah, f-* you know? |
was like [ guess I was mistaking it for a real gun ‘cause it looked like one. It
looked exactly like one ‘cause I know that Airsofts they have an orange tip.
That one didn’t have an orange tip.

Tell me a little bit more about OTB again.
OTB?
How many guys do you think are involve with OTB?

[’m not sure. Most of them are quit. I know that for sure. Everybody quit it.
It’s an easy - an easy joining and quit. You just tell them, “I can’t join.”
They’re like, “Yeah.” And refuse to...

What do you have to do to be part of the gang?

You don’t do nothing. You just kick it and then you grill, basic do anything
and then if you want out you just tell them you want out and they’re like, “Oh
that’s fine.” They understand. It was like - it was first it was Oriental True
Blood and then it turned to original true Blooders.

Okay.

And when [ joined it was original true Blooders. So we don’t have a leader -
didn’t have a leader when I was in. We would basically watch each other’s
back. We were like - we see each other as - we’re not like those top - top - top
where you have a leader and you follow him. We was like you’re on your own
- you’re your own man, you know, and they were telling me that. I was like,
“Oh cool.” So...

Who’s, “They?”

Like all the other OTB members that were in it back then.
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So who were those guys?

Ah, there was (Boner).

Okay.

And then there was...

(Sparker).

That was his name. Yeah (Boner), (Sparker), and (Big D).
These are older kids?

Yeah. They all quit a long time ago. I see ‘em around ‘cause they aren’t
actually (unintelligible).

Yeah.

They were like - yeah. I was talking to them. They were like, “Yeah, I'm done
with that.” And then they were like, “Yeah, I moved on from that.” So, yeah,
and they’re like, “Yeah | was thinking about having a family, man.”

Yeah.

[ was like, “Yeah. That’s good.” (Unintelligible) do that like you did.
(Unintelligible).

Yeah.
Okay. When did you move here?
Like when I was in sixth grade.

What about (Joseph), (Kuy), and (Troy) - what about their involvement with
OTB?

Ah, (Troy) ‘cause the story that (Troy) told me was he kinda wanted
protection for the family.

Uh-huh.
And they were gonna give it to him.

Uh-huh.
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So he wanted to join OTB and when his parents found out they’re like, “You
know you’re stupid to join a gang.”

That was (Troy)?

Yeah this is (Troy). I don’t know in the sixth grade (Troy) quit. Back when I
first met (Troy) he was in. When I first met...

What about - What about (Joseph)?

I met this year. | know his brother (John), (John Kuy). I’m not sure if (Joe)
was an OTB or not.

You’re not sure?

I’ll ask him about that.

And (Joe) wasn’t outside for any of this incident at all?
(Joe) is inside. It was just me and (Troy).

What if [ told you that both (Troy) and (Joe) have told officers within the last
half an hour that they were part of OTB along with you?

Yeah. They were. 1 just didn’t know about (Joe).
All right.
And then...

So here’s a guy in your house, using your toilet and you don’t know that he’s
part of the gang that you’re part of?

No, ‘cause I was but then...
But you’re not part of it anymore?
No.

All right. Just want to refresh my notes here. [ have - I have some photographs
of some Facebook comments, okay?

Mm-hm.
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And it’s - it’s a Facebook message conversation. And one is from a (Little G
Yang).

Yeah, that’s me.

Okay. That’s you. And another is (Freddy YRS Zamora).
Okay. [ don’t remember names.

(Freedy)?

Yeah that’s (Isaiah).

That’s (Isaiah)?

Yep.

Okay.

(Unintelligible) He was like, “Yeah you’re already a mark. Maybe you’re
gonna get your ass shot and killed.”

So he says, “OTBK niggah.”

Yeah.

So what did you interpret that to mean? What does the OTBK mean to you?
Ah, OTB Killers.

OTB Killers.

Yeah.

And you’re OTB? So did you interpret that as a - as a threat against you or a
disrespect against you?

Disrespect and threat. And then he told me that [ wasn’t worth (unintelligible)
meaning that...

Okay.
...I was watching for him.

So how did you respond to this when he’s making these comments to you?
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I got really mad so I responded, “Oh, yeah, what the fuck?” Like, “Oh yeah
you’re not a true killer,” and all that. “All you guys (unintelligible).”

What does that say?

GD Killers.

“GDK bitch.”

Yeah.

So that means GD killers. Is (Isaiah) GD?

GD - I don’t know if he’s GD or not.

So were you indicating that - that - that you’re a GDK, a GD Killer?

Yeah, something like that. I was really mad so I really wasn’t thinking. So
whenever | get mad I just type whatever.

Okay. And then you said, “OTB gang all the way.”
Uh-huh.

So now earlier you said you’re not in OTB anymore. You’re just rep’ing
OTB.

Yeah.

I’m not the brightest bulb out there, but that sounds to me like someone who is
a member of OTB if they’re saying, “GDK OTB gang all the way.” Like
we’re the best gang and we’re gonna kill you. Is that - am I interpreting this
correctly?

No.

I’m not interpreting this correctly?

Meaning like...

Is there a different way to interpret this?

Yeah meaning like - GD meaning like you disrespect them.
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Uh-huh.

‘Cause they - since they disrespect then you disrespect them back and you say
that you’re the top.

Okay. But if you’re not part of the gang, why are you saying, “OTB gang all
the way?”

I don’t know I just - like to say that sometimes - most - sometimes |
(unintelligible).

You just like to say that sometimes.

Yeah like whenever I’'m mad I just like to say, “Oh, yeah I'm OTB,”
whatever. Then like whenever I’m calm I’m just like...

“I’m not OTB.”

Yeah, I’m not really OTB.

Do you sense | have a little bit of a problem with that?
Yeah, I know.

Okay. Let’s read a couple more.

Okay.

Okay. So he’s - he’s upset. I mean I can - I can tell that.

And he says, again, “OTBK all the way.” Um, you’re kind of chiding him or
teasing him, you know, “You all ain’t no killers.” Right?

Yeah.

I mean it’s kinda what you told me before. Um, let’s see here. You’re telling
him, “I came from Cali. What’s up bitch.” Okay. Um, he’s really - I mean
obviously this is, you know, he’s really gettin’ into this. That’s a lot of
OTBK’s probably about...

Yeah that’s how [ got really mad.

...probably about 40 of ‘em. Why did that upset you?

Because he was like OTB Killers and he...
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Okay. But you’re not part of the OTB.

Yeah, I know. It just upset me how they say that ‘cause they think I'm OTB.
Okay.

But then like whenever I’m pissed, I’m like whatever, I’'m OTB.

Then yeah.

Whatever then.

So it’s sort of a conditional gang membership.

Yeah.

You’re member when you’re upset but you’re not a member when you’re not
upset?

Like whenever I’'m upset I just - I’'m just like yeah OTB whatever, you know,
(unintelligible).

And then you counter - the next comments of yours with, “GDK all day.”
Yeah.

Again.

Yeah, OTB Killers, or whatever dude. It’s GDK whatever.

Which means GD Killer?

Yeah ‘cause they were just saying...

Okay.

OTB Killers.

You also said no weapons and no knives. What do you - what did you mean
by that?

Because, like, whenever they want to rumble they’re always like no weapons,
no knives, like okay and then we will come ‘cause like they said that they’re
true gangsters. | was like true gangsters carry knives, guns and all and you
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guys said you guys are killers. How you guys gonna be killers when you guys
don’t carry weapons around to beat anybody with a (stezal and chival).

Okay. So by you saying no weapons and no knives you were I mean was this
a challenge to fight...

Uh-uh,
...or was this pointing out that they don’t carry weapons and knives?

Yeah. Pointing out that they don’t carry weapons because they say that they’re
true gangsters.

QGot it.

And | was like, “You’re not a true gangster. You guys don’t carry weapons.
You guys don’t stab people. You guys haven’t shot none of us.”

Okay. So, yeah, I see ‘cause now your next comment is kinda laughing again,
“Ha. Ha. Ha. You all fight with no weapons and no knives. You’re all some
fake ass niggahs.” So in your estimation if somebody does not fight with a
gun or a knife they are not a real gangster?

Well, I seen real gangsters in Cali. When I was down there.

Okay.

They would always have either a gun or a knife.

Okay.

And then whenever | hear about it they’re always like, “Yeah whenever we
rumble we always have knife or a gun, you know, just in case.”

Okay.

And I was like, “Oh, I see.” And then these - they’re - whenever they want to
rumble it was like, “No guns, no knives, just fists. If you guys use knives and
guns you guys are pussies.” So I was like, no ‘cause I know original

gangsters. They would take a life for it. They don’t care.

So do you feel that if these individuals are not fighting with guns and knives
that they weren’t really gangsters?

‘Cause like sometimes | know how they act.
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Mm-hm.

Like they’re always cocky but then when it comes down to it they never show
up. I know that - I know a few people back in Cali. When [ was down there
they would always make up a plan. They would definitely show up.

Sure.

They would definitely show up. They would definitely come with anybody.
So it’s people in the gang and they won’t say number they’re the best. It
doesn’t matter how tough you are if you more member then you’re the best. If
you have more knives or guns you’re basically the best too. And I was like -
‘cause they - they fight - they fight like little numbers but then it’s always -
they never pick on us. They always pick on the little kids.

And then all the people down there they call it fists. I was like, “Oh, that’s
pretty okay, but-” and then these people are all claiming that they’re true
gangsters. [ was like I seen true gangsters. They carry guns. They don’t care
who - who you are. If you have a different color shirt on they’ll shoot you.

Did you feel like a real gangster this evening when you had a knife and were
confronting (Isaiah)?

I hadn’t done it. I hadn’t done it.

[’m not suggesting you did. I was...

Well...

...I’m sorry...

...no...

...you had problems like this.

No. I had this relocation and like I seen real gangsters. They stab you. They
think that it’s all cool but when I did it I felt really bad and then - I ain’t never
considered myself as a true gangster ‘cause right now I was just really tense
and [...

Sure.

...wasn’t (unintelligible) whatever.
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Yeah. I see in - in - now in, ah, (Isaiah)’s next, ah, post he makes some racial
slurs.

Yeah, and I was like, “You’re being racist on me.”

Yeah. Um, let me see here. Um, you kind of called him out on talking tough
behind a screen and acting hard.

Yeah, [ was like, “Come to say it in my face.”

“Come say it to my face.” So | guess it kinda goes back to my earlier question.
Were - were you expecting (Isaiah) to come to your house because it - it
almost sounds like you’re - you’re telling him, “Come and say it to my face.”
I was. To be honest | was but I was acting out whatever.

Okay.

Because after that I know that he didn’t answer back.

Okay.

| stayed on there.

So you were expecting him or you weren’t expecting him?

I wasn’t expecting him ‘cause I know that he’s not gonna show up.

Okay.

And then...

Well he said, “Where are you at?”

Yeah and I was like, “Yeah. I’m at home.”

Not like he didn’t respond to you.

No, after that. Like at the bottom. I was like, “Yeah,” and he didn’t say
anything back.

Okay. ‘Cause you told him where you were, right?

Then he was like...
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Actually you told him inaccurate information. You said, “I’m at my
homeboy’s crib.”

Well I just said that ‘cause I wanted him to actually come and find me ‘cause |
know people who know where I live and that...

Okay.
...they bang for GD. They used to.
Okay.

I mean they still talk to ‘em. So I was like I’m suggesting that he knows where
I live, so...

Okay. I’m getting the sense that you’re not really telling me the whole scope
of your gang involvement and that’s why I’m asking a couple of questions.

Well...

I just want to make sure [ understand and I - and I think you helped me really
understand a lot of the scenario so far but now I - I want to understand why
this happened and I think we’re kind of tip-toeing around that a little bit. And
what I’'m telling you is it’s not against the law to be in a gang...

Well...

...you know, but it’s...

Um, at first it was me messaging my nephew.
Okay.

And I was like, “So what there’s gonna be a rumble?” And I was like, “Who’s
all gonna be there?” He was like, “I don’t know but we’re probably not gonna
have enough.” I was like, “I could see if I could make it just to watch and help
you out if anything happens.”

Okay.

And he was like, “Yeah, that’s fine.” [ was like, “I’ll back you on it. How
much do you - how much guys you think are going?” I was like, “Ten or
fifteen.” And then one of the GD guys were at - were messaging. It was like,
“You guys goin’ to the rumble?” I was like, “I don’t know.” And he was like,
“Oh, well it’s a fair fight.” | was like, “It is?” And he was like, “Yeah. I’'m
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gonna go ahead and go watch.” And I was like, “Oh, okay.”

And that was a rumble for tonight?

Yeah a rumble for tonight.

And where was that rumble to take place?

Marathon. And then after that I was like, “Oh, that’s cool.”

What time was that supposed to take place at?

Seven. Seven or something, or five. Whatever.

At Marathon Park?

Yeah. I heard that it was seven.

So you were having this conversation with one of these GD kids?

Yeah the guy was asking me if [ was gonna rumble and [ was like, “I don’t
know.” If they’re gonna outnumbered I’m gonna go with your boys to just to

check it out.

Okay. Now when you say GD, are we talking about (Isaiah)’s group - is that a
gang...

That’s a gang too.

As far as you know is that a gang he’s affiliated with?
Yeah.

Are you familiar with YRS at all?

I know that name. I don’t know who’s all in there though.
Okay.

It a Young Ruthless Squad or something like that.

Okay. Is (Isaiah) part of that?

Think so. I don’t know.
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Okay. Is that a GD - are they a GD set as far as you know?
I think they - well I think YRS branched off of GD.

Okay.

So.

So who is the - who is the GD member that you were having a conversation
with about this rumble at Marathon Park?

(Cody Williams).

Okay.

And then he was like acting all cocky and I got pissed off so that’s when I
started saying all this shit. And then after that - after that, ah, we were like all
his people. And then ‘cause he had tagged me - tagged me in his status. He
was like, “Who ever had this niggah added call out his name.”

Okay.

And then (Cody) commented, “You’re all a fake gang.” And they’re calling
me pussy and shit.

Okay.

I got more ticked off about it whatever.

Okay.

And then after that all these guys were messaging me saying that they’re
gonna - saying if [ see or if [ set the fight’s at five or seven. [ was like, yeah, |
frickin do. OTB.

Okay. Okay. So you’re telling all these guys that you’re part of OTB.

Mm-hm.

But as we sit here and talk it’s - it’s like you’re telling me you’re not part of
OTB.

I’'m not - well...

I’m trying to figure out what the real Dylan here is.
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To be honest, yeah, I guess I am OTB.

Okay.

[ just didn’t want to get in trouble for being in one.

Sorry to interrupt. Do you have like two minutes?

I do.

Okay.

Well that helps me understand that part of it.

Actually I wanted to - you guys were up in your bedroom?
Mm-hm.

And what were you doing up in the bedroom before this all happened?
We were just sitting there talking listening to music.

Was anybody on a computer or using their phones, or...

[ was using my phone.

On Facebook or...

Yeah [ was.

With (Isaiah)?

Yeah.

Okay. And that was all on your phone. Was there any computer or laptop or
anything up in your room?

No.
No. Do you mind just to verify do you - would you give us consent to go up
into your bedroom at your house just to look and verify there’s no computer or

laptop or anything like that up there that was being used?

[ guess...
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I mean you got any problems with that?

I kinda do but...

Is there somethin’ up there you don’t want us to see or what?

No it’s just my personal stuff.

Just your personal stuff? Okay. Um...

‘Cause | mean I do have a laptop but it doesn’t work. It’s very slow.
Okay.

So I don’t use that at all. Since I have a phone I just use my phone all the time.
Sure. And that’s understandable.

Yeah, [ don’t - [ don’t touch laptops. I only use phones.

Do your mom or dad go in your room?

Ah, sometimes they do, but whenever they do it’s always messy.
It’s what?

Always messy.

Always messy?

Yeah.

But your mom and dad have free reign to go in your room? I mean they can
go in and out as they please or do they have to check with you first?

Well they don’t - they don’t really go through my stuff. They go in see - see
what’s in there, like see if I’m in there or not and then they would walk back
out ‘cause I’m not (unintelligible).

Do you share your room at all or is it just your room?

Just my room.

Okay.
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I used to with my older brother but since my step-brother moved out and my
brother moved into his room and then we put the two beds - the two beds
together.

Okay. Well like I said, we just want to verify because that’s similar to what
(Joe) was sayin’ is that you guys were up there listening to music, um, and we
just want to verify that’s what that looks like up there, that’s what you guys
were doin’. Um, so [ guess [’m asking for your consent for - for them to go up
there, um, and just look around in there. It would be that detective that was
over there in your house talking to your mom.

Yeah, that’s fine.

Can you say that a little louder. I’m not sure your...

I guess that’s fine.

You guess that’s fine. Okay. Um, okay. They’ll talk to your parents about this
also, okay? Thank you.

Um, now you said some of these GD guys started messaging you and asking
you certain things here.

Uh-huh.

Was one of them a (CJ)?

(CJ)?

Yeah. Does that name sound familiar?

Yeah.

Okay.

He was the one who was there too.

Okay.

At the stabbing.

Okay. So you think he was in the vehicle? You saw him there in veh...

Yeah.
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Okay.

‘Cause he said he was gonna come and beat my ass with a (unintelligible)
whatever.

Okay. So at some point he messages you and you respond, um, something
about you’re gonna mess with my nephew. Is this reference maybe this fight

or somethin’ comin’ up.

Yeah. He was there ‘cause (CJ) he wanted to jump - he wanted to rumble with
my nephew.

Oh, okay.

Yeah, that’s why. | messaged him. I was like, “So you gonna rumble with my
nephew?” And | was like, “You gonna bring GD up here as well too?”

So and just let me know if this sounds like a conversation you had with him
earlier. Um - um, were you saying this kind of stuff. Words like, “Fuck your
clique niggah. OTB gang bitch. What’s up bitch?”

Yeah.

So that’s...

My words.

Okay. So that’s - that’s - that’s you saying that, right?

Yeah.

And then he responds, “YRS to the grave niggah shut up.”

“YRS to the grave niggah shut up.”

Okay and so your - oops sorry. Your response to that is a kind of question
like, “YRS? Some newbie ass fuckers. YRSK bitch.” That sound familiar?

Mm-hm,
“Wait ‘til we catch you slippin’.” So what do you - what does that mean?

Like wait ‘til we see you.
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Okay.

Wait “til you do something.

Okay. And then what?

And that’s why we jump a guy.

Okay.

Yeah.

So you were plannin’ on jumpin’ these guys?

They never show up anyways. Like whenever - ‘cause they like - we always
play each other but we don’t do anything. That’s why.

Okay.

None of us hasn’t done anything since seventh grade.

Okay. But here we are.

Yeah. But he react now ‘cause they actually showed up. They were actually
down close where we live when we’re talking. I was like, “OTB ACK and
IB.” They were like, “We’re gonna show you this time.”

For somebody who’s not in a gang it sounds a lot like you’re in a gang, you
know. I mean I’m not a genius or anything but that’s what it sounds like to
me.

Yeah. I told you I am in.

Okay.

[’m still in OTB. I was - I quit but then I wanted back in so...

Why did you want back in?

Because | wanted backup ‘cause when I quit I didn’t have anybody - ‘cause
like when I quit that was when they were still (unintelligible) so I want to join

again and they’re - that’s when they stopped talking.

Okay.
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And then now since they’re always like, “Oh OTB Killer.” I was like, “Oh
you guys aren’t true killers.” Like I’ve I seen true killerss...

So, (Joe) is part of this. (Troy)’s part of this. What are their street names just
so I keep them straight?

Um, (Joe) is (Mojo).

(Mojo), okay. Makes sense. I can see that.

Yeah.

Yeah.

And then (Troy)’s (Little T).

(Little T). Okay.

Like (Little Troy).

Okay. And you’re (Little G) for like gangster? Something like that?
[ don’t know I was...

So who are some of the other guys now that are involved in this with you?
Um, so - what OTB?

Yeah. It’s not just you three, right? It’s just you three?

No.

All right.

But...

Okay. Who else is involved?

Um...

[ mean you gave me some names before, (Boner), (Sparker), (Big D). Those
guys still? They don’t (unintelligible). Those are older guys, all right.

They’re like 20, 21.
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Yeah they’re all - [’ve known (Lao Xiong) for a long time.

Yeah.

Okay.

Yeah.

I’ve known all these guys for a long time.

Yeah. Those were the guys wearing OTB.

So are guys that are doin’ that with you now, that are claimingg in OTB now?
Um, what if I tell you their names. Are they gonna get in trouble?

No. Like I - it’s not against the law to be in a gang. I’'m just - I kinda like to
know because if somethin’ like this happens again...

Oh.

...I want to head this stuff off before things like this happen and kind of the
picture that you’re painting here for me, or in this case drawing for me, tells
me that, at least to a certain degree, it sounds like there was some friction
between these two groups that were kinda rival groups. What helps...

...what helps me - well I understand...
Yeah.

...but two groups that were kinda talkin’ smack back and forth. What helps me
to - to maybe prevent some of this stuff from happening in the future is to
really know who’s involved with all these groups so we can maybe try to head
off some of this stuff before somebody gets hurt or somebody drives down a
street with a, you know, an Airsoft gun or somebody grabs a knife or
somethin’ like that. You know what I’'m sayin’? So that - that’s really the
main reason of why I would be interested in that information. I’'m not looking
to go, you know, pick - I’m not gonna get any - try to get anybody in trouble
just because they wear a red 49ers jacket or have red shoes, or you know, like
the color red for that matter, or have a street name. But it - it’s helpful for me.
[t - it’s helpful to know who - who the individuals are ‘cause I don’t want
anybody to get hurt anymore, all right? You seem like a nice guy, Dylan. You
seem like you don’t want anybody to get hurt. You’ve told me that, you know,
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right away you realized like, “Oh crap this wasn’t a good thing.” Um, and I -
and [ think you’re sincere about that, you know. Um, we have an opportunity
here to maybe prevent some - some other stuff from happening, you know?
Well the guys that [ usually kicked it were (Mushu).

Okay.

(Zay).

Who?

(Mushu).

Okay. (Zay).

Yeah. (Zay).

Do you know his real name?

Uh-uh. I don’t even ask them for their real names.

Okay.

And then there was (Prince). And then I kick it with a guy that used to be
OTB.

Okay.
Ah, (Toby).
Do you know (Toby)’s real name or is that his real name?

No. I don’t know. I haven’t asked - I only ask them for names. 1 always call
them by the street name.

Sure.

‘Cause, yeah, we don’t really call each other by real names ‘cause I don’t
know why. But - oh yeah (unintelligible) call me (Little G) or call me brother,
I mean. And there is (Bee)...

What’s his last name?

Yang.
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2791

2792 Q: He’s a Yang just like your cousin was?

2793 ’

2794 A Yeah, he’s my cousin.

2795

2796  Q: Is (Mushu) your cousin also?

2797

2798 A Mm-hm.

2799

2800 Q: Is he in a gang or something?

2801

2802 A (Unintelligible).

2803

2804 Q: Okay. (Prince) is a Yang also, right?

2805

2806  A: I think so. I think he’s a - he’s either a Yang or a (unintelligible).
2807

2808 Q: Okay. All right. So (Bee) Yang. Who else?

2809

2810 A Um, those are the only people that I usually kick with.
2811

2812 Q: Okay.

2813

2814 A Everybody else that I know (Mushu)’s been telling me that they’re either
2815 locked up or they live all around the country, so.
2816

2817  Q: Okay. So who’s like the shot caller of OTB right now in your area?
2818

2819 A Nobody’s shotcaller all because it’s one man for ourselves.
2820

2821 Q: Okay. What’s the point then?

2822

2823 A Just - we’re just homeys. We got each other’s backs.
2824

2825  Q: Okay.

2826

2827 A You know.

2828

2829 Q: All right.

2830

2831 A We don’t force people to do it.

2832

2833  Q: Sure.

2834

2835 A: (Unintelligible)
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Sure. Okay. Are you still doin’ okay. Can I get you anything else to drink? Do
you need to use a restroom, anything like that?

Yeah.
Yeah. Bathroom? Sure.
So how long do you think we’re gonna stay in here.

I don’t know. I’m gonna try to get that answer for you real soon. Actually, let
me ask - Yeah, we’ll go, ah, use the restroom. Right turn. It’s hot in here. I’ll
grab you some water. If he wants he can doodle. Let me fill this guy up for
you. Hang tight a second okay?

Okay.

Be right back with you.

You want some food (unintelligible).

Hey, Dylan. Sorry. Oh look at you, man. They hooked you up with some food.
Yeah.

Right on. Hey can you do me a favor. I need to take a picture of the bottom of
your shoes. We just saw several footprints in the snow and I just want to try to
figure out like who’s who. All right. Let’s sec here. Let me see the other one
too just - I'm sure it’s the same but. Sorry. All right. Be right back. Just hang
tight. You still doin’ okay? All right.

(Unintelligible). There is (unintelligible) of chairs in here. Okay, um, Dylan,
Mrs. Vue we wanted to let you know that (Isiah) has died as a result of his
injuries.

Oh.

Wanted you to - to hear that right away ‘cause then in a clear and concise
way. You okay?

No.
I - T understand. D- do you need any more water or anything like that? Okay. I

understand that that probably was not the news that you wanted to hear.
Knowing you just a very little - little while here I think that during our
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conversation together I - I’ve learned a, you know, a little bit about you and,
ah, if I understand sort of the dynamics of - of things correctly, um, I - I’m not
sure that anybody really wanted this to go down this way this evening.

(Unintelligible).

I understand you needing some time. So with this new information, um, it
really does become very important that - that we have an accurate
understanding of - of what happened there.

Sure.

And by that, I mean, that an accurate understanding of - of, you know, of your
account of everything that happened. And I think I have that, I mean, I think
you’ve done a - a - a good job of explaining things to me. Um, I mean, you
know, we’ve gone over it a couple of different times now and -and I - I - |
think you’ve helped me understand that a lot. You’ve been really good about,
um, kinda - kinda correcting me if I haven’t understood things correctly or
helping me understand.

(Unintelligible).

Just really - really helped us (unintelligible). Is there anything that I’'m
missing or that I’'m not understanding or anything that - that you need to tell
me further that you think would be important to the situation - or at least to
understanding the situation? I’m - I’m sorry you didn’t what?

I didn’t think...

You didn’t think that you would kill him? Now Mrs. Vue - you weren’t home
at the - at the time that - that’s correct right? That - that’s what I thought you -
you had said (unintelligible). Well kind of what we have here as you can see
Dylan - Dylan in an effort to kind of show me a little bit of the lay of the land
there kind of where - where people were just to help us really have a little bit
more of a visual of what happened so -so we can understand that a little better.

The transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate

transcription.
Signed
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I

STATE OF WISCONSIN CIRCUIT COURT COUNTY OF MARATHON

STATE OF WISCONSIN DA Case No: 2015MA000778
, Plaintiff, Court Case No:
-Vs- ‘ [Defendant's ATN]
Dylan K Yang
915 Jefferson Street Criminal Complaint

Wausau, WI 54403

DOB: 11/30/1999 -
Defendant. @@ [fay

STATE OF WISCONSIN )
)SS
COUNTY OF MARATHON )

Complainant, on information and belief, being first duly sworn on oath states that:
Count 1: FIRST DEGREE RECKLESS HOMICIDE

The above-named defendant on or about Friday, February 27, 2015, in the City of Wausau,
Marathon County, Wisconsin, did recklessly cause the death of IL.M.ZP. under
circumstances which show utter disregard for human life, contrary to sec. 940.02(1),
939.50(3)(b) Wis. Stats., a Class B Felony, and upon conviction may be sentenced to a term
of imprisonment not to exceed sixty (60) years.

Complainant is a Marathon County law enforcement officer who bases this complaint upon
review of law enforcement reports which your complainant believes are reliable in that they
are made by the officers in the routine and ordinary course of the officers’ official duties.

Those reports state:

On February 27, 2015, law enforcement was dispatched to the Aspirus Hospital emergency
room for a report of a stabbing. The investigation revealed that |.M.Z.P. had been stabbed
two times in the back. Officer Brent Olson observed two stab wounds on LM.Z.P.'s back.
Doctor Dennis Costa stated that the stab wounds punctured {.M.Z.P.’s lung, liver, and vena
cava. In Dr. Costa’s professional opinion, these wounds caused |.M.Z.P.’s death.

Law enforcement'’s investigation revealed that I.M.Z.P. and numerous friends of his went to
the home of Dylan Yang, located at 915 Jefferson Street, in the City of Wausau, Marathon
County, Wisconsin. [M.Z.P., Yang, and several more juveniles had been exchanging
messages throughout the day attempting to arrange a fight between I.M.Z.P.’s gang, the YRS
(Young Reckless/Ruthless Squad) and Yang's gang, the OTB (Oriental/Original True

Bloods).

Nia Phillips stated that she drove 1.M.Z.P. and his friends to the 900 block of Jefferson Street.
Once there, .M.Z.P. and A.D. got out of her vehicle. She saw Asian males exit 915 Jefferson
Street and approach |.M.Z.P. The Asian males began attacking I.M.Z.P., and |.M.Z.P. was




' attempting to fight back. At some point, .M.Z.P. fell to the ground during the aitercation.
When he got up, she noticed he was bleeding and looked like he was going to pass out. She
put him in her car and drove him to the hospital.

Lieutenant Todd E';Iaeten spoke with Dylan Yang. Yang stated that he and T.W. were sitting
on the porch of his house when 1.M.Z.P. arrived, exited a vehicle, and began shooting a gun
at them. Yang did not know if it was a real gun or not. Yang stated T.W. ran towards
LM.Z.P. Yang ran into his house and grabbed a large knife. When he came outside, .M.Z.P.
was on top of T.W., punching him. Yang did not know what |.M.Z.P. did with the gun. Yang
took the knife and stabbed I.M.Z.P. in the back.

Officer Jacob Chittum interviewed T.W. T.W. stated that he was outside of Yang’s house
with Yang when |.M.Z.P. arrived and exited the vehicle. T.W. stated that |.M.Z.P. shot at
them, but T.W. realized that .M.Z.P. was firing a bb gun. T.W. tackled I.M.Z.P. and did not
know where the gun went after this. 1.M.Z.P. then pushed T.W. into a snow back, got on top
of him, and punched T.W. in the head. T.W. did not see the gun in I.M.Z.P.’s hands at this
point. 1.M.Z.P. was getting off of T.W, when Yang stabbed I.M.Z.P. in the back.

Detective Kindlarski searched the home of Yang. During that search, he located the knife
used by Yang. It was a knife measuring 13.75 inches in total length. The blade was 9.5
inches long, came to a point at the tip, and was 1.75 inches wide at its widest point.

Your complainant believes the statements contained within said reports are reliable for the
following reasons:! They are made by victims and/or witnesses to criminal activity, insofar as
it is based upon personal observations and knowledge. They are made by the defendant

contrary 1o penal interests.

and prays that the defendant be dealt with according to law.

Compilainant
Subscribed and sworn to before me,

and approved for filing on:
March 02, 2015.

(Assistant) District Attorney
State Bar No.1055474
Marathon County, Wisconsin




EXHIBIT F






Community letter - dated 05/31/2016

10

06-07-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Donna Berry - dated 052716

11

06-07-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
from Traci Vue

12

06-03-2016 Letters/correspondence

13

06-03-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Allen Vang - dated 05/29/16

14

06-02-2016 Affidavit
Additional Text:
of H.R.H

15

06-02-2016 Order
Additional Text:
to Show Cause

Jacobson, LaMont K.

16

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
w/attachments

17

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
w/attachments

18

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
w/attachments

19

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Sharon Wilmoth - dated 052416

20

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
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From Paula Yang - dated 052416

21 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Wang Xiong - dated 052416

22 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Cha Yang - dated 052416

23 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Wayne Saykao - dated 052416

24 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Bill Yang - dated 052416

25 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Chakong Thao - dated 052416

26 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Walee Thao - dated 052416

27 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Mee Change - dated 051816

28 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Touh Hmong Yang - dated 05/18/16

29 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Moua Vang - dated 051816

30 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Cha Yang - dated 051816
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31 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Cheng Thao - dated 052416

32 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Houa Meng Cha Yang - dated 052416

33 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Her Yang - dated 052416

34 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Soua Thao - dated 052416

35 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Roger Souag - dated 052416

36 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Khou Lee - dated 05/24/2016

37 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Pamela Soung - dated 052416

38 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Doua Vang - dated 052416

39 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Ge Yang - dated 052416

40 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 052516

41 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
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From Phouangmaly Inthavong - dated 052416

42

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter

43

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Tou Ger Bennett Xiong - dated 050916

44

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Kohpa Vang - dated 052416

45

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Dana Yang - dated 052516

46

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 05/26/2016

47

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Chee Vang

48

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Choua Vang - dated 05/27/2016

49

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Alexander Lucier - dated 04/27/2016

50

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Nidtaya Chang - dated 05/20/2016

51

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 05/16/2016
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52

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 05/27/2016

53

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Manee Vongphakdy - dated 05/23/2016

54

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 05/23/2016

55

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Ka Yang - dated 05/17/2016

56

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 05/11/2016

57

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 04/28/2016

58

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 05/20/2016

59

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 05/20/2016

60

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Gaojoua Her - dated 05/20/2016

61

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 05/20/2016

62

06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
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Dated 05/20/2016

63 06-01-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Kathy Lor - dated 05/20/2016

64 05-27-2016 Notice of hearing
Additional Text:
Order to show cause hearing on June 15, 2016 at 01:00 pm.

65 05-25-2016 Calendar call Kreger, Cindy

66 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 05/14/2016

67 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 05/13/2016

68 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Lue Thao - dated 05/11/2016

69 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Pa Houa Lee - dated 05/04/2016

70 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Kaoshoua Thao - dated 04/27/2016

71 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Kathy Thao

72 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Pa Lee - dated 05/11/2016

73 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
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Letter Dated 05/13/2016

74 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Yee Kue - CCR Letter dated 05/11/2016

75 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 05/13/2016

76 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 05/15/2016

77 05-23-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Community Letter - dated 05/01/2016

78 05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Gina Vang - dated 05/11/2016

79 05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Dang Yang - 05/09/2016

80 05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Der Yang - dated 05/10/2016

81 05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Jason Vang - dated 05/12/2016

82 05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Catherine Yang - dated 05/13/2016

83 05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Shenyeng Xiong
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84

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Shelly Thao - dated 05/04/2016

85

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Pa Moua - dated 05/04/2016

86

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Austin Nguyen - dated 05/04/2016

87

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Linda Yang - 05/04/2016

88

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Deu Xiong - dated 05/04/2016

89

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Peter Xiong - dated 04/27/2016

90

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Tou Toua Yang

91

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Thor Yang

92

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Brandon Yang - dated 05/04/2016

93

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Jamie Xiong - dated 05/04/2016

94

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
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From Seema Xiong - dated 04/27/2016

95

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Yia Thao - Dated 05/13/2016

96

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Victor Thao

97

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Dated 04/27/2016

98

05-20-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From Sophia Mua - Dated 05/13/2016

99

05-19-2016 Notice of hearing
Additional Text:
Calendar call on May 25, 2016 at 01:00 pm.

100 05-19-2016 Notice of hearing

Additional Text:
Calendar call on May 25, 2016 at 01:00 pm.

101 05-17-2016 Letters/correspondence

102 05-16-2016 Letters/correspondence

103 05-09-2016 Letters/correspondence

104 05-04-2016 Letters/correspondence

Additional Text:
From M.E.S.

105 05-04-2016 Letters/correspondence

Additional Text:
From A.R.B.

106 05-04-2016 Letters/correspondence

Additional Text:
Letter from D.P.
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107 05-04-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
From B.Y.Y.

108 05-04-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Letter from M.V.Y.

109 05-02-2016 Notice of Appearance
Additional Text:
Harry Hertel

110 05-02-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
multiple letters

111 04-25-2016 Letters/correspondence

112 04-20-2016 Letters/correspondence

113 04-13-2016 Letters/correspondence

114 04-11-2016 Letters/correspondence

115 04-06-2016 Letters/correspondence

116 03-31-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Sent to Judge

117 03-30-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
mulitiple letters

118 03-25-2016 Letters/correspondence
Additional Text:
Mulitple letters

119 03-25-2016 Letters/correspondence

120 03-24-2016 Order for pre-sentence investigation

Jacobson, LaMont K.
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121 03-24-2016 Notice of hearing

Additional Text:
Sentencing hearing on July 12, 2016 at 10:30 am.

122 03-23-2016 Calendar call Kreger, Cindy

123 03-22-2016 Letters/correspondence

Additional Text:
Multiple letters

124 03-18-2016 Exhibit list

Additional Text:
Exhibits 1 - 33 (CD's in envelope) Ex. 12a-13a put in storage

125 03-18-2016 Jury instructions

126 03-18-2016 Receipt

Amount
$ 0.00

Additional Text:
Transfer of Exhibit Custody

127 03-18-2016 Verdict

Additional Text:
GUILTY

128 03-18-2016 Jury trial Jacobson, LaMont K.  Leute, Miriam

Page 12 of 30

Additional Text:

Clerk Marisa. Case Called: 9:24 am JURY TRIAL DAY 5. State appears by ADA Lesli Pluster
and ADA Mike Puerner; Defendant appears in person with Atty Jay Kronenwetter. COURT notes
proposed jury instructions and proposed verdict forms. COURT notes instructions conference.
No objections to jury instructions as proposed. COURT notes proposed verdict forms. No
objections to verdict forms as proposed. 9:33 am - Jury reconvenes. COURT instructs the jury.
9:51 am - Atty Pluster makes Closing Arguments for the State. 10:36 am - Atty Kronenwetter
makes Closing Arguments. 11:25 am - Atty Pluster makes Rebuttal Closing Arguments for the
State. 11:39 am - Jury recesses. COURT notes sidebar. 11:41 am - COURT recesses. 11:47 am
- COURT and Jury recesses. COURT advises jury re: excusing alternate jurors. 11:48 am -
COURT advises jury re: excusing alternate jurors. Clerk picks Juror seated #34 and Juror seated
#29 out of drum. COURT thanks and excuses alternate jurors. 11:50 am - COURT gives closing
instruction to the Jury. 11:54 am - Bailiffs sworn and Jury exits to deliberate. COURT questions
counsel re: JI given. No objections to jury instructions as given. COURT advises counsel to stay
within 10 minutes of the Courthouse. 11:56 am - COURT recesses. 2:45 pm - COURT
reconvenes. COURT notes jury has reached verdict. 2:47 pm - Jury reconvenes. COURT reads
the verdict - Ct. 1 (1st Degree Reckless Homicide)>>GUILTY. COURT polls the jury. COURT
gives final jury instruction. COURT thanks and excuses the jury. 2:50 pm - Jury is excused. State



moves to enter judgment on Ct. 1 and moves to revoke bond. COURT enters judgment on Ct. 1
and revokes bond. COURT ORDERS PSI to be completed in 6 weeks. CC set for 3/23/2016 at
1pm with Br. 3 JA to set sentencing. Adj: 2:51 pm

129 03-17-2016 Jury trial Jacobson, LaMont K. Leute, Miriam

Additional Text:

Clerk Marisa. Case Called: 9:01 am JURY TRIAL DAY 4. State appears by ADA Lesli Pluster
and ADA Mike Puerner; Defendant appears in person with Atty Jay Kronenwetter. 9:03 am - Jury
reconvenes. Detective Jon Kindlarski sworn and testifies (recalled). 9:14 am - Jury recesses.
Argument. COURT makes findings. COURT gives ruling. 9:19 am - Jury reconvenes. Testimony
continues with Detective Jon Kindlarski. Detective Nathan Pauls (Wausau PD) sworn and
testifies. D.O. sworn and testifies - identifies deft. Officer Brent Olson (Wausau PD) sworn and
testifies. 10:03 am - Jury recesses. COURT notes sidebars. 10:05 am - COURT recesses. 10:22
am - COURT and Jury reconvenes. Samantha Delfosse (Forensic Scientist/ DNA analyst) sworn
and testifies. 10:33 am - Jury recesses. COURT questions parties re: trial schedule. 10:35 am -
COURT recesses. 12:32 pm - COURT and Jury reconvenes. E.S. sworn and testifies - identifies
deft. Dr. Robert Corliss sworn and testifies. 1:41 pm - State Rests. 1:41 pm - Jury recesses.
COURT notes sidebar. COURT questions Atty Kronenwetter re: witnesses. 1:44 pm - COURT
recesses. 2:40 pm - COURT reconvenes. COURT advises deft re: rights to testify/not testify.
COURT questions deft re: decision to testify. Deft states he wishes to testify. COURT makes
findings - finds deft has freely, voluntarily, and intelligently made his decision to testify. 2:43 pm -
Jury reconvenes. Detective Jon Kindlarski recalled for futher testimoy - COURT reminds him that
he remains under oath. Deft sworn and testifies. 3:28 pm - Defense rests. COURT questions
State re: rebuttal. State has no rebuttal. Evidence is closed. 3:29 pm - Jury recesses. 3:30 pm -
COURT recesses.

130 03-16-2016 Jury trial Jacobson, LaMont K.  Leute, Miriam

Additional Text:

Clerk Marisa. Called: 9:05 am JURY TRIAL DAY 3. State appears by ADA Lesli Pluster and ADA
Mike Puerner; Defendant appears in person with Atty Jay Kronenwetter. State notes intent to
play interview recording. COURT questions Atty Kronenwetter re: interview. 9:11 am - Jury
Reconvenes. Dr. Thomas Koepke sworn and testifies. Lieutenant Todd Baeten (Wausau PD)
sworn and testifies - identifies deft. 9:55 am - Jury recesses. COURT notes sidebar. State notes
unredacted version of exhibit 24 marked as 24a - COURT notes 24a will be part of the record but
NOT received as evidence. 9:59 am - COURT recesses. 10:43 am - COURT reconvenes.
COURT questions parties re: redacted transcript. 10:47 am - Jury reconvenes. Testimony
continues with Lieutenant Todd Baeten. COURT instructs jury re: audio/visual recording. Exhibit
24 played for the jury. 11:39 am - COURT and Jury recesses. 12:46 pm - COURT reconvenes.
State notes it is prepared to continue. 12:48 pm - Jury reconvenes. State plays the remainder of
Exhibit 24 for the jury - Lieutenant Todd Baeten remains under oath on witness stand. Testimony
continues with Lieutenant Todd Baeten. Lieutenant Bill Kolb sworn and testifies - identifies deft.
Detective Cord Buckner (Wausau PD) sworn and testifies. 2:17 pm - Jury recesses. COURT
notes sidebar. State notes unredacted version of exhibit 25 is marked as exhibit 25a and
requests it be included in Court Record. COURT notes exhibits 24a and 25a will be received as
part of the Court Record but NOT as evidence. 2:19 pm - COURT recesses. 2:36 pm - COURT
and Jury reconvenes. T.W. sworn and testifies - identifies deft. Officer Jacob Chittum (Wausau
PD) sworn and testifies. C.H. sworn and testifies - identifies deft. 4:31 pm - Jury recesses.
COURT notes sidebars. Atty Kronenwetter makes statement. Parties discuss trial schedule.
COURT addresses possible jury instruction. Parties discuss witnesses. COURT directs parties to
exchange names of possible remaining withesses as stated on the record. Atty Kronenwetter
makes statement re: nonstandard jury instruction. 4:42 pm - COURT recesses. Trial to restart
tomorrow at 9:00 am.

131 03-15-2016 Letters/correspondence
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Additional Text:
T.M.B. to judge

132 03-15-2016 Jury trial Jacobson, LaMont K.  Leute, Miriam

Additional Text:

Clerk Marisa. Called: 8:38 am JURY TRIAL DAY 2. State appears by ADA Lesli Pluster and ADA
Mike Puerner; Defendant appears in person with Atty Jay Kronenwetter. 8:40 am - Jury is now
present. Detective Jeffrey Strobach (Wausau PD) sworn and testifies. J.P. sworn and testifies -
identifies deft. 9:44 am - Jury recesses. COURT notes sidebar. 9:46 am - COURT recesses.
10:03 am - COURT reconvenes. State notes parties have reached stipulation re: prior
convictions and states stipulation on the record. **COURT orders names and identifying factors
of Jurors sealed - Clerk's office may release info re: their gender and ages only.** Atty
Kronenwetter makes statement. COURT notes Jury will NOT be told of ruling re: sealing of Juror
Information. 10:10 am - Jury reconvenes. Detective Jon Kindlarski (Wausau PD) sworn and
testifies. 11:13 am - Jury recesses. COURT notes sidebar. 11:15 am - COURT recesses. 12:31
am - COURT and Jury reconvenes. N.P. sworn and testifies. 1:10 pm-Clerk Shirley NP
continues testimony. 1:27 pm- Officer Jillian Kurtzhals sworn and testifies. Exhibit 14 is received
and published to the jury. 1:50 pm Jury excused. Court puts 3 sidebars on the record. 1:54 pm -
Court recesses. 2:07 pm- Jury reconvenes 2:10 pm - Dr Dennis Costa sworn and testifies. 2:24
pm - Detective Jennifer Holz sworn and testifies. Exhibit 15 is received and published to the jury.
2:40 pm - A.D. sworn and testifies. 3:23 pm - Jury excused Court questions plaintiff's regarding
witnesses for the day. 3:24 pm - Court recesses 3:37 pm - Court reconvenes Jury returns. 3:39
pm - Dep ME Sheri Arlen sworn and testifies. 4:00 pm - D.Y. sworn and testifies. 4:09 pm - Jury
excused for the day. Plaintiff has no more witnesses for today. Court will proceed tomorrow
morning at 9:00 am Adj:4:10

133 03-14-2016 Other papers Jacobson, LaMont K.

Additional Text:
Jurors Selection and Peremptory Challenges (List of sworn jurors)

134 03-14-2016 Jury trial Jacobson, LaMont K. Leute, Miriam
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Additional Text:

Clerk Marisa. Called: 9:29 am JURY TRIAL DAY 1. BAILIFF OPENS COURT. State appears by
ADA Lesli Pluster and Mike Puerner; Defendant appears in person with Atty Jay Kronenwetter.
Jury Panel is present. 9:31 am Jury Panel sworn. COURT reads statement of the case. 9:32 am
- Counsel introduce themselves and names possible withesses. 9:34 am - Voir Dire by the Court.
COURT strikes Juror (T.J.S.) seated #6 for cause and is replaced by Juror (G.A.K.) seated #25.
COURT strikes Juror (T.J.B.) seated #14 for cause and is replaced by Juror (T.J.J.) seated #26.
COURT strikes Juror (D.R.P.) seated #16 for cause and is replaced by Juror (K.R.K) seated #27.
COURT strikes Juror (V.R.V) seated #21 for cause and is replaced by Juror (M.C.G) seated #28.
COURT strikes Juror (G.A.K.) seated #25 for cause and replaced by Juror (L.J.G.) seated #29.
9:49 am - Voir Dire by Atty Pluster for the State. COURT strikes Juror (T.L.R.) seated #5 for
cause and is replaced by Juror (L.M.R.) seated #30. COURT strikes Juror (K.L.B.) seated #15
for cause and replaced by Juror (D.M.L.) seated #31. 10:27 am - Voir Dire by Atty Kronenwetter.
COURT strikes Juror (K.R.K) seated #27 for cause and is replaced by Juror (M.A.G.) seated
#32. COURT strikes Juror (Y.X.) seated #12 for cause and is replaced by Juror (S.E.M.) seated
#33. 11:04 am - COURT and Jury Panel recesses. 11:22 am - COURT and Jury Panel
reconvenes. Voir Dire by Atty Kronenwetter continues. COURT strikes Juror (A.M.L.) seated #4
for cause and is replaced by Juror (J.E.M.) seated #34.COURT strikes Juror (J.E.M.) seated #34
for cause and is replaced by Juror (M.D.S) seated #35. 11:53 am - COURT thanks and excuses
Jurors seated behind the rail. 11:54 am - Parties make their strikes. 12:06 pm - COURT reads
Jurors selected. Court thanks & excuses those not selected. 12:08 pm - Court reads Preliminary



Jury Instructions. 12:15 pm - Selected Jury sworn. Jury recesses. COURT notes conference in
chambers and sidebar. 12:19 pm - COURT recesses. 1:33 pm - COURT reconvenes. COURT
notes additional sidebar. Atty Kronenwetter makes request re: sequestration. COURT gives
ruling. 1:36 pm - Jury reconvenes. Opening Statement by Atty Puerner for the State. 1:51 pm -
Opening Statement by Atty Kronenwetter. 2:00 pm - Testimony begins. S.P. sworn and testifies.
Officer Koua Thao (Wausau PD) sworn and testifies. D.E.M. sworn and testifies - identifies deft.
2:56 pm - Jury recesses. COURT notes sidebars. 3:01 pm - COURT recesses. 3:19 pm -
COURT reconvenes. 3:20 pm - Jury reconvenes. D.P. sworn and testifies. 3:36 pm - Jury
recesses. COURT notes sidebar. 3:37 pm - COURT recesses. 3:46 pm - COURT and Jury
reconvenes. Officer Nathan Porath (Wausau PD) sworn and testifies. 3:51 pm - COURT reminds
Jury not to investigate/research this case. Jury recesses for the day. 3:53 pm - COURT recesses
for the day - Trial to restart tomorrow at 8:30 morning.

135 03-14-2016 Motion hearing Jacobson, LaMont K. Leute, Miriam

Additional Text:

Clerk Marisa. Case Called: 9:05 am State appears by ADA Lesli Pluster and ADA Mike Puerner,;
Deft appears in person with Atty Jay Kronenwetter. Hearing to address motions/issues before
trial. COURT questions parties re: final offer of the State. State notes final offer has been
conveyed. COURT questions deft re: final offer. Deft states he wishes to proceed to trial.
COURT notes motion. COURT makes findings. COURT gives ruling. Atty Kronenwetter makes
request re: sequestration of withess. COURT makes findings. COURT gives ruling. Adj: 9:20 am

136 03-14-2016 Notice of motion

Additional Text:
and Third Supplemental Motions in Limine

137 03-11-2016 Notice of hearing

Additional Text:

Jury Trial on March 14, 2016 at 09:00 am.

138 03-10-2016 Notice of hearing

Additional Text:
Jury Trial on March 18, 2016 at 09:00 am.

139 03-07-2016 Proposed jury instructions
Additional Text:
authenticated - st

140 03-07-2016 Proposed jury instructions
Additional Text:
Sent to Judge

141 03-04-2016 Certificate of service

Amount
$ 75.00

Additional Text:
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and Certificate of Appearance (subpoena served on N.Z.P. 3/3/16)

142 03-03-2016 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
for A.D. (served 3/2/16) for JT 3/14/16

143 03-03-2016 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
for D. E.-M. (served on D.R. 3/2/16) for JT 3/14)

144 03-03-2016 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
for D.Y. served 3/2/16 (for JT 3/14)

145 02-29-2016 Attempted service
Additional Text:
for P.Y.

146 02-29-2016 Certified mail service
Additional Text:
for P.Y.V. on 02/17/2016

147 02-29-2016 Certificate of service

Amount
$0.00
Additional Text:
for J.K. on 02/22/2016
148 02-24-2016 Motion hearing Jacobson, LaMont K.  Leute, Miriam

Additional Text:

Clerk Marisa. Case Called: 3:11 pm State appears by ADA Lesli Pluster; Deft appears in person,
in custody with Atty Jay Kronenwetter. Atty Kronenwetter makes statement re: State's MIL. Atty
Kronenwetter makes request re: witness list. No objection from the State. COURT grants
requests contained within MIL with 1 exception re: witness list as stipulated by the parties.
COURT ORDERS deft to appear in street clothes. COURT advises attorneys to be present at
8:30 am on first day of trial. COURT notes jury panel will be larger and there will be 2 alternate
jurors. COURT notes NO jury sequestration prior to deliberations. State notes Miranda
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Goodchild issue. Atty Kronenwetter makes statement - notes intention to waive Miranda
Goodchild hearing. COURT questions deft re: Miranda Goodchild issues. COURT finds deft has
waived Miranda Goodchild hearing. COURT advises parties to file proposed jury instructions and
any routine MIL 3 business days before trial. Bond Continues. Adj: 3:21 pm Clerk amends
minutes on 3/9/2016 at 8:21 am

149 02-18-2016 Attempted service Jacobson, LaMont K.
Additional Text:
for N.Z.P.
150 02-18-2016 Certificate of service Jacobson, LaMont K.
Amount
$0.00

Additional Text:
for E.Y on P.V. 02-09-16.

151 02-18-2016 Certificate of service Jacobson, LaMont K.
Amount
$0.00

Additional Text:
for AL.V.on P. V. 02-09-2016

152 02-16-2016 Notice
Additional Text:
of Intent to Introduce Expert Testimony (stj)

153 02-11-2016 Subpoena
Additional Text:
and Certificate of Appearance for N.Z.P. on 03-14-2016 JT

154 02-03-2016 Certificate of service Jacobson, LaMont K.
Amount
$0.00

Additional Text:
on K.G. for D.O. on 02-01-2016

155 02-03-2016 Certificate of service Jacobson, LaMont K.
Amount
$ 0.00

Additional Text:
on S.T. for J.T. on 02-02-2016
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156 01-21-2016 Certificate of service

Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena served on J.P. 1/6/16)

157 01-21-2016 Certificate of service
Amount
$ 75.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena served on C.D.H. IV on 1/14/16

158 01-15-2016 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
subpoena served on C.F. 1/6/15

159 01-15-2016 Certificate of service
Amount
$ 0.00

Additional Text:
Subpoena substitute served on H.Y. for T.D.W. for 3/14/16 JT

160 01-15-2016 Certificate of non-service
Additional Text:
attempted service on N.Z.P. for 3/14/16 JT

161 01-13-2016 Certificate of service Jacobson, LaMont K.
Amount
$0.00

Additional Text:
for EJS

162 01-13-2016 Notice of hearing
Additional Text:
Jury Trial at 03-14-2016 09:00 am

163 01-13-2016 Notice of hearing
Additional Text:
Motion hearing at 02-24-2016 03:00 pm
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164 01-05-2016 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:

and Certificate of Appearance (Subpoenas mailed on 1/5/16 to: D.P.; S.D.; B.A.; Dr. R.C.; AW.;
M.P.;Dr.D.C.;S.P.;Dr. T.K;AJ.T; S.S.A.

165 12-21-2015 Demand for speedy trial
Additional Text:
-Defendant's (stj)

166 10-05-2015 Certificate of service
Amount
$ 300.00
Additional Text:

and Certificate of Appearance 1. attempted service of subpoena for E.Y. 9/25/15 - cancelled per
DA $75.00 2. attempted service of subpoena for P.Y. 9/25/15 - cancelled per DA $75.00 3.
attempted service of subpoena for T.D.W. 9/25/15 - cancelled per DA $75.00 4. attempted
service of subpoena for A.L.V. 9/25/15 - cancelled per DA $75.00

167 09-17-2015 Certificate of service

Amount
$ 0.00

Additional Text:

and Certificate of Appearance (9 subpoenas - 9 @ $75.00 each = $675.00 - 1 unserved; 8
served: 1. J.K attempted service 8/26/15 2. C.C. served for J.P. 8/26/15 3. R E-M served for D.
E-M. 8/26/15 4. K.H. served for C.D. H, IV. 8/26/15 5. S.T. served for D.Y. 8/26/15 6. C.W.
served for A.C.D. 8/26/15 7. K.A. G-D. served for D. C.J. O. 8/26/15 8. T.T. served for J. A.T.
8/26/15 9. K.H. served for N.Z.P. 8/26/15

168 09-10-2015 Notice of hearing
Additional Text:
Jury Trial at 04-18-2016 09:00 am

169 09-10-2015 Notice of hearing
Additional Text:
Motion hearing at 03-25-2016 01:00 pm

170 09-09-2015 Request
Additional Text:
for Adjournment JT

171 09-09-2015 Certificate of service
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Amount
$0.00

Additional Text:

and Certificate of Appearance (subpoena served on J.K. 9/4/15)

172 09-09-2015 Hearing
Additional Text:

Jacobson, LaMont K.  Leute, Miriam

Clerk Marisa. Case Called: 9:20 am State appears by DA Ken Heimerman and ADA Mike
Puerner; Deft appears in person, in custody with Atty Jay Kronenwetter. COURT notes
adjournment motion filed by Atty Kronenwetter and speedy trial demand. Atty Kronenwetter
makes statement and withdraws speedy trial demand. COURT questions deft regarding
withdrawal of speedy trial demand. Deft states agreement with withdrawal of speedy trial
demand. COURT accepts withdrawal of speedy trial demand. COURT notes evidentiary motions
to be filed 3 weeks prior to trial date and any motions to be filed at least 14 days before any
motion hearing date. COURT advises parties to see JA to set future dates. Atty Kronenwetter
requests trial be set for 2 weeks. COURT notes 2 week trial should be set. Bond Continues. Adj:

9:25 am

173 09-04-2015 Certificate of service
Amount
$0.00
Additional Text:
subpoena served on E.J.J.S. 8/31/15

174 09-04-2015 Certificate of non-service
Additional Text:
Attempted service of subpoena on E.J.S. 8/26/15

175 09-04-2015 Notice of motion, motion
Additional Text:
and Second Supplemental Motions in Limine (stj)

176 08-28-2015 Notice of hearing
Additional Text:
Motion hearing at 09-14-2015 01:00 pm

177 08-28-2015 Motion hearing
Additional Text:

Jacobson, LaMont K. Leute, Miriam

Clerk Becky. Case Called: 9:07 am State appears by ADA Mike Puerner & DA Ken Heimerman ;
Deft appears in custody with Atty Jay Kronenwetter & Joel Lewis Time and date set for motion
hearing. COURT recites history regarding motions filed; and questions defense regarding lack of
motions filed Atty Jay Kronenwetter makes statement; COURT directs Atty Kronenwetter to file
all motions by close of business on 09/04/15. Motion Hearing reset for 09/14/15 @ 1 pm. Ad;:

9:15
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178 08-24-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
subpoena served on C.F. 8/5/15

179 08-21-2015 Notice of motion, motion
Additional Text:
Notice of Motion & Supplemental Motion in Limine - stj

180 08-21-2015 Notice
Additional Text:
of Intent to Introduce Expert Testimony of S.D. - sij

181 08-21-2015 Notice
Additional Text:
of Intent to Introduce Expert Testimony of A.W. - stj

182 08-21-2015 Notice
Additional Text:
of Intent to Introduce Expert Testimony of R.C. - s

183 08-21-2015 Notice
Additional Text:
of Intent to Introduce Expert Testimony of D.S. - stj

184 08-21-2015 Notice
Additional Text:
of Intent to Introduce Expert Testimony of T.K. - st

185 08-21-2015 Notice
Additional Text:
of Intent to Introduce Expert Testimony of S.A. - stj

186 08-13-2015 Pre-trial conference

Kreger, Cindy

187 08-12-2015 Notice
Additional Text:
Regarding Defendant's Statements-s;

188 08-12-2015 Notice of motion, motion
Additional Text:
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in Limine-stj

189 08-05-2015 Calendar call

Kreger, Cindy

190 08-04-2015 Pre-trial conference

Additional Text:

Kreger, Cindy

Attorney Kronenwetter does not appear. PTC to be re-scheduled

191 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - D.Y.

Jacobson, LaMont K.

192 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - E.Y.

Jacobson, LaMont K.

193 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - J.K.

Jacobson, LaMont K.

194 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - C.F.

Jacobson, LaMont K.

195 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - J.T.

Jacobson, LaMont K.

196 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - J.P.

Jacobson, LaMont K.

197 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - D.E.M.

Jacobson, LaMont K.

198 07-29-2015 Order
Additional Text:

Allowing Disclosure - E.S.

Jacobson, LaMont K.

199 07-29-2015 Order
Additional Text:
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Allowing Disclosure - T.W.

200 07-29-2015 Order Jacobson, LaMont K.

Additional Text:
Allowing Disclosure - D.O.

201 07-29-2015 Order Jacobson, LaMont K.

Additional Text:
Allowing Disclosure - C.H.

202 07-29-2015 Order Jacobson, LaMont K.
Additional Text:
Allowing Disclosure - A.D.

203 07-28-2015 Subpoena
Additional Text:
D.P. 9/28-10/2 JT

204 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to T.K. 7/27/15)

205 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to S.M.P. 7/27/15)

206 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to S.S.A. 7/27/15)

207 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$ 0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (suboena mailed to A.J.T. 7/27/15)
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208 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$ 0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to D.C. 7/27/15)

209 07-27-2015 Cetrtificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to M.P. 7/27/15)

210 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to A W. 7/27/15)

211 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to B.A. 7/27/15)

212 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to R.C. 7/27/15)

213 07-27-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena mailed to S.D. 7/27/15)

214 07-21-2015 Notice
Additional Text:
Notice of Intent to Introduce DNA Evidence - stj
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215 07-17-2015 Demand for discovery and inspection
Additional Text:
Defendant's

216 07-16-2015 Change of address notification
Event Party
Yang, Dylan K.
Additional Text:

ADDRESS INFO for Dylan K. Yang Current: 2628 Meadowlark Dr, Mosinee, W| 54455 United
States (Effective: 07-16-2015) Prior: 915 Jefferson Street, Wausau, WI 54403

217 07-15-2015 Notice of hearing
Additional Text:

Pre-trial conference at 08-04-2015 01:15 pm. Motion hearing at 08-28-2015 09:00 am. Jury Trial
at 09-28-2015 09:00 am.

218 07-15-2015 Notice of assignment of judge Lang, Shirley

219 07-15-2015 Order assigning judge/judicial assignment order Jacobson, LaMont K.

220 07-12-2015 Application for specific judicial assign approved Falstad, Jill N

221 07-09-2015 Application for specific judicial assignment

222 07-09-2015 Application for specific judicial assignment Falstad, Jill N
Additional Text:
Substitution request by defendant

223 07-07-2015 Demand for speedy trial
Additional Text:
Defendant's - st

224 07-06-2015 Request for substitution
Additional Text:
of Judge - st

225 07-02-2015 Hearing Falstad, Jill N Bassett, Lyssa

Additional Text:

Case Called: 9:19am. Clerk: Denise. State appears by ADA's Lesli Pluster and Mike Puerner.
Defendant appears in custody and by Atty Jay Kronenwetter. Matter set on Defendant's Reverse
Waiver Hearing. Atty Kronenwetter states Defense is not providing any evidence other than Dr.
Galli's Report and waives right to Reverse Waiver Hearing. Statements by ADA Pluster. COURT
conducts colloquy with Defendant & Defense regarding understanding of Reverse Waiver.
COURT makes findings and finds that the Defendant has freely, voluntarily and intelligently
waived the right to a Reverse Waiver Hearing. COURT retains matter in Adult Jurisdiction.
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Information filed. W/R. PLEA: NOT GUILTY. 10 days preserved to file any Substitution by
Defense. Bond to Continue. Adjourned: 9:28am.

226 06-11-2015 Certificate of service
Amount
$0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena interoffice mailed to M.H. 6/11/15

227 06-04-2015 Notice of hearing
Additional Text:
Hearing on July 2, 2015 at 09:00 am.

228 06-03-2015 Competency hearing Falstad, Jill N Bassett, Lyssa

Additional Text:

Case Called: 1:05pm. Clerk: Denise. State appears by ADA's Lesli Pluster and Mike Puerner.
Deft appears in custody and by Atty Jay Kronenwetter. Court and Counsel in receipt of Dr. Galli's
Report - Defendant found competent per Dr. Galli. COURT addresses Atty Kronenwetter and
Defendant regarding evaluation. Defendant states he is competent. COURT makes findings and
finds Defendant competent to proceed. Bond to Continue. DATES: Reverse Waiver Hearing -
7/2/15 @ 9am. Adjourned: 1:10pm.

229 05-22-2015 Complaint for search warrant

230 05-22-2015 Other papers
Additional Text:
Return of Officer

231 05-22-2015 Search warrant Jacobson, LaMont K.
Additional Text:
White Samsung Galaxy Il cell phone Personal identifying information

232 05-14-2015 Examining psychologist's report
Additional Text:
Dr. Galli (SEALED)

233 05-04-2015 Order Falstad, Jill N

Additional Text:
for Competency Examination by DHS

234 04-30-2015 Notice of hearing
Additional Text:
Competency hearing on June 3, 2015 at 01:00 pm.
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235 04-29-2015 Hearing Falstad, Jill N Bassett, Lyssa
Additional Text:

Case Called:9:11am. Clerk: Denise. State appears by ADA's Lesli Pluster & Mike Puerner.
Defendant appears in custody and by Atty Jay Kronenwetter. Matter set for Reverse Waiver
Hearing. Atty Kronenwetter makes statement and raises competency of defendant. COURT
makes findings. COURT ORDERS Competency Evaluation of Defendant with DHFS. Atty
Kronenwetter to prepare Order. Bond to Continue. DATES: Compency Hearing - 6/3/15 @ 1pm.
Adjourned: 9:14am.

236 04-24-2015 Transcript
Additional Text:
Preliminary Hearing held 3-12-15 before Judge Falstad

237 04-20-2015 Affidavit
Additional Text:
FACEBOOK

238 04-20-2015 Other papers
Additional Text:
Return of Officer

239 04-20-2015 Search warrant Falstad, Jill N
Additional Text:
FACEBOOK

240 04-20-2015 Affidavit
Additional Text:
FACEBOOK

241 04-20-2015 Other papers
Additional Text:
Return of Officer

242 04-20-2015 Search warrant Falstad, Jill N
Additional Text:
FACEBOOK

243 04-20-2015 Affidavit

Additional Text:
FACEBOOK

244 04-20-2015 Other papers
Additional Text:

Page 27 of 30



Return of Officer

245 04-20-2015 Search warrant
Additional Text:
FACEBOOK

Falstad, Jill N

246 04-20-2015 Affidavit
Additional Text:
FACEBOOK

247 04-20-2015 Other papers
Additional Text:
Return of Officer

248 04-20-2015 Search warrant
Additional Text:
FACEBOOK

Falstad, Jill N

249 04-08-2015 Information

250 04-03-2015 Order
Additional Text:

Administrative Order on Substitution - stj (Br 1)

Nielsen, Neal A, il

251 04-02-2015 Certificate of service

Additional Text:

and Certificate of Appearance (subpoena interoffic mailed to M.H. 4/2/15)

252 04-01-2015 Notice of hearing
Additional Text:

Status conference on April 7, 2015 at 11:15 am.

253 03-28-2015 Responsible court official changed

Falstad, Jill N

254 03-27-2015 Assignment
Additional Text:
Termination Order

255 03-26-2015 Order assigning judge/judicial assignment order

Grau, Gregory E.
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256 03-24-2015 Application for specific judicial assign approved Falstad, Jill N

257 03-23-2015 Application for specific judicial assignment

258 03-23-2015 Application for specific judicial assignment Falstad, Jill N
Additional Text:
Substitution request by defendant

259 03-18-2015 Request for substitution
Additional Text:
Sent to Judge

260 03-18-2015 Notice of hearing
Additional Text:
Arraignment on April 7, 2015 at 11:15 am. Hearing on April 29, 2015 at 09:00 am.

261 03-12-2015 Exhibit list
Additional Text:
Exhibits 1 - 4

262 03-12-2015 Bound over for trial
Additional Text:
Probable Cause Found

263 03-12-2015 Preliminary hearing Falstad, Jill N Bassett, Lyssa
Additional Text:

Clerk Deanna. Case Called: 8:36am State appears by ADA Lesli Pluster and Mike Puerner; Deft
appears in person/in custody with Atty Jay Kronenwetter. Lt. Todd Baeten sworn and testifies -
Identifies Deft; Detective Jon Kindlarski sworn and testifies; Chief Deputy Medical Examiner,
Sherri Arlen sworn and testifies; OTR: 10:01 am; BOTR: 10:10 am. Arguments. COURT finds
PC - Defendant bound over for arraignment & trial. Information to be filed. Bond: Continued
COURT: Set future dates. Adj: 10:38 am

264 03-09-2015 Notice of Appearance
Additional Text:
Jay Kronenwetter

265 03-06-2015 Certificate of service

Amount
$ 0.00

Additional Text:
and Certificate of Appearance (subpoena emailed to M.H. 3/6/15)

266 03-03-2015 Notice of hearing
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Court Record Events for 2015CF000194 in Marathon County

Additional Text:
Preliminary Hearing on March 12, 2015 at 08:30 am.

267 03-02-2015 Cash bond set Falstad, Jill N
Event Party Amount
Yang, Dylan K. $ 1000000.00

Additional Text:

Defendant shall not possess any dangerous weapons during the pendency of this action. No
contact with victim(s): N.P., C.D.H. 11/2/00, A.C.D. 2/16/01, D.C.O. 1/11/01, D.J.E. 4/18/01,
J.P.6/23/01, E.J.S. 7/8/03, J.K. 10/20/98, T.D.W. 4/14/00, J.A.T. 6/1/01, residence or family of
I.M.Z.P., & with any gang members. Contact includes direct personal or physical and indirect
contact by phone, in writing of any kind, entry to the person's residence or place of employment
together with contacts through other persons. Contact, however, may be made through the
defendant's attorney.

268 03-02-2015 Initial appearance Falstad, Jill N Bassett, Lyssa

269 03-02-2015 Complaint filed
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